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Obvestila

Društvo krajanov Limbarska gora 
vabi

na 3. koncert domače glasbe

SLOVO POLETJU Z GLASBO
na Limbarski gori

ki bo 21. septembra 2008 ob 15. uri

Nastopajo:
Navihanke

Moravški trio
Mladi Rusi

 Johanca in Grajski oktet
mladi glasbeni talenti

 Mlado dekle Johanca vam bo v moravškem narečju 
predstavila že pozabljen običaj vasovanje. 

Skupaj z Grajskim oktetom bo poskušala obuditi 
in vam približati to, nekdaj priljubljeno fantovsko 

opravilo.

Prireditev bo pod šotorom, ob vsakem vremenu.

Vstopnice bodo v prodaji eno uro pred prireditvijo.

Pridite!  Prijetno in zabavno bo!

VABILO
 
KD Grajski oktet vas vabi vse, ki vam je prijetno 
ob poslušanju slovenskih in tujih ljudskih in 
umetnih pesmi, na koncert, ki bo v  petek, 29. 

avgusta 2008, ob 20:00 v atriju gradu Tuštanj. 
Gost koncerta bo Dekliški pevski zbor Moj spev 

iz Grobelj, zborovodje Petra Pogačarja.
Lepo vabljeni!

Obvestilo šole
Vse šolarje in bodoče prvošolce obveščamo, da se 
pouk prične v ponedeljek, 1. 9. 2008: 
• za učence 1. razreda matične šole ob 13. uri na 

galeriji nad telovadnico. Razporedi skupin bodo 
objavljeni v četrtek, 28. 9. 2008 na oglasni deski 
v šoli;

• za učence od 2. do 9. razreda ob 7.55 uri po urniku, 
ki bo na vratih šole in na spletnih straneh www.
osmoravce.si objavljen 28. 9. 2008; 

• za vse učence podružnične šole od 1. do 4. razreda 
pa ob 8. uri po urniku, ki bo objavljen na POŠ na 
Vrhpoljah in na spletnih straneh šole. 

Učenci matične šole se zberejo na šolskem dvorišču 
pred šolo, tisti, ki bodo s šolskim prevozom prihajali 
prej, se zberejo v šoli in se pridružijo sošolcem ob 
7.55. Učenci bodo v razrede odhajali v spremstvu 
razrednikov. V primeru dežja se učenci matične šole 
zberejo v pritličju šole. 
Učenci naj imajo s seboj copate, beležko, mape za 
obvestila in potrebščine po urniku za prvi šolski dan. 
Za malico bo za vse učence poskrbljeno, namesto 
kosil pa bomo prvi šolski dan učencem ponudili 
popoldansko malico. Prosimo vas, da se z otrokom 
pogovorite, ali bodo otroci v bodoče v šoli prejemali 
kosilo ali popoldansko malico oziroma nič od tega, 
da bodo informacijo posredovali razredniku. To nam 
bo v veliko pomoč pri organizaciji šolske prehrane v 
prvem tednu. 
Šolski prevozi bodo prvi šolski dan potekali po ustalje-
nem urniku iz šolskega leta 2007/2008. 
Opozarjamo vas, da bo s prvim šolskim dnem v okolici 
šole in vrtca pričela veljati nova prometna ureditev. 
Dovoz do vrat šole in vrtca ne bo več mogoč. Prosimo 
vas, da spoštujete prometna pravila, ohranite strpnost 
in pripomorete k večji prometni varnosti vseh, ki se 
zadržujejo v okolici šole. 
Želim vam lep preostanek počitnic in dobro pripravo 
na prve šolske dni!

Ravnateljica: 
Nuša Pohlin Schwarzbartl

OBČINA MORAVČE
vabi

v petek. 19. septembra 2008 
ob 19.30 uri na zabavni večer 
oziroma odkrivanje novih glasbenih talentov.
V programu bodo sodelovali:

Alenka Gotar,• 
Marjan Šarec,• 
Otroški pevski zbor OŠ Jurija Vege Moravče pod • 
vodstvom Mojce Malovrh,
Ritmična skupina pod vodstvom Ane Kokalj.• 

Za prijavo na izbor novih glasbenih talentov je 
potreben glasbeni talent in malo poguma. Prijave 
sprejemamo na naslovu Občine Moravče, Trg svo-
bode 4. Na spletni strani Občine se nahaja obrazec.  
Ločeno bodo izbrani pevski in talenti na inštrumentih.
Vstopnice po 3 EUR boste lahko kupili pol ure pred 
predstavo in v baru Travnar deset dni prej.

Lepo vabljeni!
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Novice iz Moravške doline 
Avgust 2008, Letnik IX, Številka 7.
Novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine Moravče, 
ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma desetkrat letno in ga 
prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno. Sedež in naslov 
uredništva: Občina Moravče, Trg svobode 4, 1251 Moravče, tel 
7231229. Izdajateljski svet: Martin Rebolj (predsednik), Franc 
Kmetič, Roman Cerar, Stanislav Ravnikar, Roman Novak, Janez 
Vidic. E-poštni naslov moravske.novice@moravce.si. Odgovorni 
urednik: Edo Veselko, namestnica odgovornega urednika: Vojka 
Rebolj. Uredniški odbor: Marko Kladnik, Edo Veselko,Tanja Ravnikar, 
Maja Hren, Janez Virk, Vojka Rebolj, Nevenka Marolt, Jana Konček 
Cigula, Nada Mlinarič. Novice iz Moravške doline so vpisane v 
razvid medijev pri Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno številko 
374. Priprava za tisk: Studio L.A. Andrej Lombar s.p.. Tisk: Tiskarna 
Januš. Naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 26. septembra 2008. 
Vaše prispevke pričakujemo do 10. septembra.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS prvi in tretji ČET v mes: 17.45 - 18.45

RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes.: 17 - 19

ŽUPNJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7321-044; 
Faks: 7231-035

PON: 8 - 12; 13 - 15
SRE: 8 - 12; 13 - 17
PET: 8 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON - PET: 8 - 11; 14.30 - 18

POŠTA
Tel: 7296-510

PON - PET: 8 - 9.30; 10  - 15.30; 16 - 18
SOB: 8 - 12

POLICIJSKA 
PISARNA

PON: 16 - 18,  PET: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

OŠ JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

PON - PET: 7 - 15
inforrmacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRTEC
Tel: 7231-227

PON - PET: 7 - 15

POŠ VRHPOLJE
Tel: 7231-233

PON - PET: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

PON, ČET: 14 - 19
TOR: 11 - 16

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče
Tel: 7231-040, 
041/657-223

TOR    7 – 11

Info oddaja o 
občini na ATV

SRE    20.00
ČET   21.00

LEKARNA
Tel: 7232-780

PON: 12 - 19
TOR, SRE, PET: 7.30 - 14
ČET: 13- 19
prva  SOB. v mes.:  8 - 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in ČET: 13 - 19, sprejem do 18
TOR, SRE in PET: 7 - 13

AMB. ZA OTROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943
tel. patron. sl.: 
7232-944

PON: 13 - 19
SRE: 7 - 10.30 amb. za bolne; 10.30 
- 13 posvet
PET: 7 - 8 amb; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13 amb

DIAG. LAB. PON: 13 - 18, TOR: 9 - 12
SRE, PET: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, ČET: 13 - 19.30
TOR, SRE, PET: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

Spoštovane bralke in bralci!
Poletje se izteka, konec je zasluženih počitnic in življenje 

se vrača v ustaljene tirnice. Večina otrok željno pričakuje 

začetek novega šolskega leta. Tisti predšolski pa se bodo 

spet vselili v vrtec, kjer so bile odpravljene številne po-

manjkljivosti. Starši jih bodo puščali v oskrbo brez skrbi, 

saj bodo kmalu v celoti  sanirani problemi s strojnimi in-

stalacijami in jim bo uporaba toplotnih šokov zagotovila  

zdravo vodo.

Več zdrave in neoporečne vode pa bo na voljo občanom, 

ko bo izkoriščena nova vrtina blizu Moravč. Štiri in pol 

litre vode na sekundo bo dovolj, da pokrije potrebe 2.600 

občanov. Lepa pridobitev za naše kraje.

Kot boste lahko prebrali na naslednjih straneh, so se od-

prli novi asfaltirani odseki cest, do konca leta pa jih priča-

kujemo še več. Obnova in rekonstrukcija regionalne ceste 

skozi Moravče gre, hvala bogu, h koncu. Toda s tem ne 

bo rešen problem tranzitnega prometa skozi Moravče. Ko 

v svoji  neposredni bližini začutiš in vidiš ogromen hrupni 

tovornjak, te spreleti srh. Dolgoročna rešitev bo obvozni-

ca, ki si jo že dolgo želimo.  

 Številka časopisa, ki je pred vami  in naslednjih nekaj 

tednov bo predvolilno obarvanih. Pred vrati so držav-

nozborske volitve. Takšna so pota demokracije. Politiki se 

bodo hvalili z doseženim in obljubljali vse mogoče. Po-

zorni in ljubeznivi bodo do nas volivcev.  Vsaka štiri leta 

namreč mi odločamo o njihovi usodi. Presoji vsakega po-

sameznika je prepušče-

na, če ne popusti pred 

močnim propagandnim 

in medijskim pritiskom, 

njegova avtonomna od-

ločitev. Premislite in se 

odločite. Na svidenje na 

voliščih!

Odgovorni urednik

Fotografija na naslovnici: 
Moravče, 
foto: Mija Bokal
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Županova stran

Spoštovane občanke in občani!
Smo v času zasluženih dopustov in počitnic. Kljub temu se 
v občini gradi infrastruktura in tudi ostala dela tečejo. 
Ob tem se srečujemo s problemom pridobivanja zemljišč 
potrebnih za gradnjo cest in občasno tudi za vodovode. 
Prav to je tudi glavni vzrok, da prihaja do zamud pri 
gradnji posameznih cest in vodovodov. Regionalka skozi 
Moravče ni izjema. Kljub temu se je rekonstrukcija dr-
žavne ceste prevesila v zadnjo fazo. Zato je razumljivo, 
da prihaja do vprašanj, koliko je občina prispevala 
k rekonstrukciji ceste. Pogodbeno je dogovorjeno, da 
občina sodeluje v projektu s 33% deležem, kar obsega 
odkup zemljišč, gradnjo pločnika, javne razsvetljave, 
postavitve novega opornega zidu in stopnišča pri cerkvi 
nasproti občine in prestavitve nekaj vrtnih ograj. Prav 
tako zajema občinski delež investicije v obnovo vseh 
komunalnih vodov razen meteorne kanalizacije. Do tega 
trenutka je občina plačala 463.000,00 EUR. Zaradi 
neugodnega vremena in težav pri pridobivanju zemljišč 
je Cestno podjetje Ljubljana zaprosilo za podaljšanje 
roka dokončanja investicije. Tako je sedaj zaključek 
investicije na regionalki skozi Moravče predviden za 
drugo polovico oktobra.
Aktivnosti za sanacijo vrtca Vojke Napokoj se nadalju-
jejo. Po prejetju revizijskega poročila s strani Loka inže-
niringa, je Rudis pokazal veliko večjo pripravljenost, da 
temeljito opravi sanacijo vseh obrtniško – gradbenih del. 
Za vsa dela mora predhodno podati predlog tehnoloških 
rešitev v potrditev Loka inženiringu, saj bo to isto podjetje 
opravilo pregled in prevzem sanacijskih del. 
V teh dneh smo prejeli poročilo o ugotovitvah in predlog 
ukrepov za rešitev problematike za vodovodno inštalaci-
jo vrtca. Tudi za ta primer Loka inženiring od izvajalcev 
del zahteva potreben nivo kvalitete vgrajenih materialov. 
Pregled in prevzem vseh sanacijskih del v vrtcu bo med 
15. in 20. septembrom.
Pokopališče v Pečah je potrebno nujne sanacije po-

kopališkega zidu, ki počasi drsi proti bližnjim hišam. 
Zaradi strmega terena in neposredne bližine grobov je 
prevladalo prepričanje, da je smiselno obenem pripraviti 
tudi prepotrebno širitev pokopališča. Dogovorjeno je, da 
projektant pripravi idejno rešitev. Nakar bomo skupaj s 
krajani in g. župnikom Povirkom nadaljevali z aktivnosti 
do končne rešitve problema. 
Analize vode in nove vrtine v Moravčah so pokazale, 
da je voda kvalitetna. Teče postopek za pridobivanje 
vodnega dovoljenja. Dnevna količina načrpane vode bo 
zadostovala za 2600 prebivalcev.

Spoštovane občanke in občani! Številka našega časo-
pisa, ki je pred vami, je tudi volilna. 21. septembra se 
bomo podali na volišča, da bi izbrali najboljše kan-
didatke in kandidate za Državni zbor. Samo enkrat 
v štirih letih imamo to možnost, da odločamo o pri-
hodnosti Slovenije, o svoji prihodnosti in prihodnosti 
naših otrok. Izkoristimo jo v čim večjem številu. 

Martin Rebolj, župan

VOLIŠČE 4.10.29 - KULTURNI DOM MORAVČE, Ve-
gova 9, Moravče

VOLIŠČE 4.10.30 - GOSTILNA NAD LOGOM MORAV-
ČE, Cesta heroja Vasje 13, Moravče

VOLIŠČE 4.10.31 - PRI URANKARJU, Gabrje pod 
Limbarsko goro 6, 

VOLIŠČE 4.10.32 - PRI FRANCU MAJDIČU, Nega-
strn 8, 

VOLIŠČE 4.10.33 - ZADRUŽNI DOM KRAŠCE, Kra-
šce 2, 

VOLIŠČE 4.10.34 - GASILSKI DOM PEČE, Peče 50, 

VOLIŠČE 4.10.35 – DOM KRAJANOV, Hrib nad Rib-
čami 7, 

VOLIŠČE 4.10.36 - KRAJEVNA SKUPNOST VRHPO-
LJE PRI MORAVČAH, Vrhpolje pri Moravčah 14 

Predčasno glasovanje:
VOLIŠČE 4.10. 901 – DOMŽALSKI DOM, Ljubljanska 
cesta 58, Domžale

Volišče za invalide:
VOLIŠČE 4.10. 950 – DOMŽALSKI DOM, Ljubljanska 
cesta 58,  Domžale

Volišče za volivce, ki nimajo stalnega prebivališča 
na območju okraja: 
VOLIŠČE 4.10.970 – DOMŽALSKI DOM, Ljubljanska 
cesta 58, Domžale

Izvleček sklepa okrajne volilne komisije 10. Volilnega okraja o določitvi volišč in območja volišč 
za izvedbo rednih volitev poslancev v državni zbor, ki bodo v nedeljo 21. septembra 2008:
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Kaj menita podžupana

Roman 
Cerar 

Podžupan občine 
Moravče

Stane 
Ravnikar
Podžupan občine 

Moravče

Poletje se počasi izteka in 
na občinski ravni so dela 
na komunalni infrastrukturi 
v polnem teku. Prepričan 
sem, da bomo vse investici-
je, ki so načrtovane za leto-
šnje leto tudi v celoti realizirali. Predvsem sem zadovoljen 
z rekonstrukcijo ceste skozi Moravče, ki že počasi prehaja 
v zadnjo fazo. Veliko je bilo že povedanega, napisanega 
in tudi očitanega s strani nekaterih opozicijskih svetnikov 
in opozicijskih strank, kaj vse je narobe pri rekonstrukciji 
ceste skozi Moravče. Kljub neupravičenim očitkom bomo 
projekt izpeljali do konca. Ta rekonstrukcija ceste skozi 
Moravče je velik projekt in ponosen sem, da sem pri njem 
osebno sodeloval. Več kot desetletje se je govorilo, planira-
lo in pred volitvami obljubljalo, kako se bo rekonstrukcija 
zdaj, zdaj začela. Koalicijski partnerji v tem mandatu smo 
imeli  dovolj poguma, da smo se lotili rekonstrukcije in 
lepo bi bilo, da bi se vsaj sedaj ne pojavil zopet nekdo, ki 
še s prstom ni mignil in si pripel poln koš zaslug, medaljo 
in kar vse dopušča bujna domišljija. Samo delo in izpelja-
ni projekti štejejo, kako je kdo kdaj v preteklosti zapisal, 
povedal, se zavzemal, pa ne šteje nič.

V zadnjem času me občani vse pogosteje sprašujejo, kaj 
je sedaj z industrijskimi odpadki, ki jih še naprej sprejema 
v peskokope podjetje Termit d.d.. Vprašanja so več kot na 
mestu, saj imamo poleg analize, ki je pokazala prekora-
čitev nekaterih kemijskih elementov, tudi referendumsko 
odločitev, ki je pokazala, da so občani občine Moravče 
proti dovažanju industrijskih odpadkov. Več kot očitno 
je, da lastniki Termita d.d., ki so obenem tudi vodilni v 
podjetju, o ustavitvi dovoza ne razmišljajo. Vse pogovore, 
ki so potekali med podjetjem in Občino, je vodil župan. 
Sam osebno nisem bil nikoli prisoten, lahko pa si samo 
mislim zakaj. Pogovori niso prinesli nobenega rezultata, 
razen da čas teče, dovažanje industrijskih odpadkov pa 
se nadaljuje. Prav tako bi nekateri vpleteni radi videli, 
da bi se na vse kar pozabilo. Poslužujejo se zelo prefi-
njenih metod, tako da občani niti ne opazijo ali zaznajo, 
da so žrtev manipulacije. Tudi v tem primeru velja reklo, 
denar je sveta vladar. Ocenil sem, da je najbolje, da vso 
dokumentacijo predamo odvetniški hiši Čeferin, ki bo 
sprožila ustrezne postopke proti vsem odgovornim tako v 
podjetju Termit d.d., kot Ministrstvu za okolje in prostor, 
ki je dovoljenje izdalo. S to odločitvijo in predlogom sem 
seznanil podžupana Staneta Ravnikarja in župana Martina 
Rebolja, ki sta se s predlogom strinjala. 

Pred nami so volitve v Državni zbor, ki bodo v marsičem 
odločale o nadaljnem razvoju države in naše občine v 
prihodnosti. Prepričan sem, da se boste pravilno odločili 
in oddali svoj glas tisti stranki, ki si je s svojim delom in 
delovanjem to zaslužila.

Po izjavah naših politikov ži-
vimo v družbi, kjer so majhne 
in opravičene socialne razli-
ke. Velika večina državljanov 
živi v blagostanju brez resnih 
problemov. Brezposelnosti 
skoraj ni, razen nekaterih, ki bi lahko delali ampak si 
tega ne želijo. Dobro je poskrbljeno za otroke, vsi so v 
vrtcih, za srednješolce in študente je preskrbljena dobra 
malica in visoke štipendije, upokojenci pa imajo visoke 
pokojnine, vlada pa jih razvaja še z raznimi dodatki.
Seveda pa je realnost bistveno drugačna. Smo pred voli-
tvami in večina državljanov, takim besedam ne verjame, 
pa naj bodo povedane iz leve ali desne politične opcije, 
kajti realni podatki govorijo popolnoma drugače. Odbor 
za družino in socialne zadeve, ki ga vodim, je na predlog 
centra za socialno delo Domžale v prvi polovici letošnjega 
leta, dodelil več pomoči, kot v celotnem lanskem letu.

Kljub veliki samohvali naših politikov, pa standard naših 
občank in občanov strmo pada. V letu 2006 smo dodelili 
socialne pomoči v višini 2654 evrov, v letu 2007 v višini 
3391 evrov v prvi polovici leta 2008 pa že v višini 3744 
evrov. Navedeni podatki natančno kažejo sliko o blaginji 
naših občank in občanov. Poudariti je potrebno, da odbor 
dodeljuje te pomoči na podlagi natančnih podatkov, ki jih 
dobimo s centra za socialno delo Domžale, ki razpolaga 
z vsemi podatki o dohodkih posameznika in premoženju. 
Vemo pa tudi, da je med nami še marsikdo, ki je upra-
vičen, do take pomoči, pa zaradi svojega ponosa, ne 
zaprosi zanjo. Vse te pozivam, da se obrnejo na center 
socialno delo Domžale. Na njihov predlog, jim bomo 
dodelili pomoč, saj ne želimo, da naši občani in občanke 
živijo v pomanjkanju in revščini. Seveda pa je potrebno 
povedati in opozoriti starejše, naj svojega premoženja 
lahkomiselno ne podarjajo ali zastavljajo drugim in 
nasedajo lepim besedam in obljubam, kajti so primeri, 
ko obdarjenci kaj hitro pozabijo na svoje obljube, sami 
pa se znajdejo v težki situaciji in revščini.
Vsi si želimo, da bomo jeseni izbrali dobre socialno čute-
če poslance, ki nam ne bodo obljubljali raznih svetilnikov 
Evrope in podobne nerealne obljube, ampak realnost, da 
si bomo z svojim delom zaslužili in živeli človeka vredno 
dostojno  življenje in da upokojenci ne bodo dobivali 
miloščine za preživetje.
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Volitve 2008
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Volitve 2008

Mag. Franc Capuder
Sem poročen, z ženo imava pet otrok starih med 8 in 20 let. Po poklicu 
sem magister gradbeništva. Kljub zahtevni službi si še vedno najdem čas za 
sodelovanje v Pihalni godbi Moravče in moravških pevskih zborih. 

Bil sem predsednik KS Moravče in član IS bivše občine Domžale. V občini 
Moravče sem že tretji mandat član občinskega sveta. 

Od decembra 2004 do decembra 2006 sem bil poslanec v Državnem zboru RS, 
kjer sem aktivno sodeloval v štirih delovnih telesih DZ in funkcijo poslanca končal 
kot vodja poslanske skupine NSi. Kot poslancu DZ RS mi je uspelo v državni 
proračun vključiti več projektov iz mojega volilnega okraja. V obdobju mojega 
dela v Državnem zboru RS se je v Moravčah pričelo z obnovo ceste preko Moravč, 
uspel pa sem tudi z uvrstitvijo moravške obvoznice v državni proračun.

Kot poslanec vladne koalicije sem prispeval:
k popravi krivic upokojencem, ki so v preteklosti prejemali bistveno nižje pokojnine, kot jih imajo sedaj;• 
k izboljšanju pogojev za družine s povečanjem otroških dodatkov, dodatkov za velike družine, večjim • 
dohodninskim olajšavam, zmanjšanju brezposelnosti 
v RS, …
povečanjem finančnih sredstev za izgradnjo cestne infra-• 
strukture in za izgradnjo šol, telovadnic, vrtcev ter domov 
za ostarele.

Moje dosedanje delo v DZ RS govori samo zase. Želim ga 
nadaljevati.

Predvsem pa mislim biti poslanec ne samo tistih, ki so me 
volili, ampak vseh ljudi mojega volilnega okraja. Tako sem 
delal že do sedaj, tako mislim delati tudi v prihodnje.
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Spoštovani občani in 
občanke Občine Moravče
Dober dan, če ste ravnokar odprli 
strani, na katerih se  predstavljamo 
kandidati za poslance  Državnega 
zbora RS v 10. okraju. 

Med njimi sem tudi Vera Vojska, ro-
jena 1953. leta v vasici Češenik v 
trdni kmečki družini kot prva med 
štirimi otroki, ki sta nas starša, oče 
Rok in mami Tilka, naučila trdno de-
lati.  Kot predmetna učiteljica sloven-
skega jezika in zgodovine sem dalj 
časa poučevala slovenščino na Os-
novni šoli Janko Kersnik na Brdu ter 
skušala mladim pridobiti ljubezen do 
slovenskega jezika. Moja življenjska 
pot je bila nato povezana s politiko. 
Po aktivnem delovanju v nekdanjih 
ZSMS in SZDL, sem se vključila v 
LDS. Danes sem svetovalka v Uradu 
župana Občine Domžale, zadolžena 
za stike z javnostmi, volitve in ref-
erendume. Mora velika ljubezen je 
novinarstvo. Vrsto let sem urejala 
Slamnik. 

Prav novinarstvo me je še pred 
razdružitvijo današnjih občin tes-
no povezalo z Moravško dolino, 
ki jo rada obiščem ob različnih pr-
ireditvah, kot so Po nagelj na Limbar-

sko goro ali tradicionalno prvomajsko 
srečanje v Tuštanju. Letos sem obiskala 
tudi razstavo in prireditev ob obletnici 
vašega društva rokodelcev. Res je bilo 
prijetno. 

Že ob moji prvi kandidaturi me je 
marsikdo vprašal, kaj bi pravzaprav 
lahko storila za Moravško dolino. Svo-
jo priložnost vidim v dvigu kvalitete 
življenja vseh generacij, prizadevala si 
bom za več pristojnosti občinam, ki naj 
bi jih država odstopila skupaj z viri za fi-
nanciranje, za gradnjo obvoznic, dodat-
nih vstopov na avtocesto ter ureditev 
drugih cest, kar bo omogočilo boljšo 
pretočnost prometa in večjo prometno 
varnost. Prav Moravška dolina pa ima 
veliko priložnosti pri razvoju kmetijstva 
in turizma, predvsem izletništva, kole-
sarstva ter organiziranega obiska nar-
avnih ter zgodovinskih znamenitosti.  

Priložnost so ljudje, pravim, treba jih 
je ne le poslušati, ampak tudi slišati. 
Tudi v mojem, tvojem in vašem kraju. 
In če mi boste 21. septembra 2008 dali 

priložnost, sem jo pripravljena izkoris-
titi v skupno dobro, tudi ob pomoči 
mojega prijatelja Staneta Ravnikar-
ja, predsednika LDS Moravče, ter 
njegovih sodelavcev. 

Prijeten dan vam želim

Vera Vojska

gsm: 040 851 216, 
vera.vojska@gmail.com 

Volitve 2008
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Cerar Katarina, sem stara 56 let, poročena 
in že babica, po izobrazbi sem kemijski teh-
nik. Svoj vstop med upokojence planiram 
drugo leto. Do sedaj sem politično delova-
la kot sindikalistka, sedaj pa v OO Desus 
Lukovica. Stališča in naloge stranke Desus 
so mi blizu in jih lahko uspešno zastopam. 
Sem kandidatka za 4. volilno enoto, okraj 
Domžale. Obsega del občine Domžale, ob-
čino Moravče in občino Lukovica .

Posebej se bom trudila za povečanje član-
stva v Desus-u. Z vašo številčno podporo 
bomo poslanci Desusa lažje uresničevali 
naše smernice in večji bo naš vpliv, da se 
v vladi ne bodo sprejemale za nas slabe 
odločitve.

Skupaj s poslanci Desusa moramo v naši 
državi doseči:

da se vsem omogoči minimalna social-• 
na varnost, plače in pokojnine, ki zago-
tovijo človeku dostojno življenje
da se bolj pravično deli družben pro-• 
dukt med vse
da se nadaljuje z gradnjo domov za sta-• 
rejše v javni lasti, obenem pa naj se v 
domu zagotovijo tudi negovalni oddel-

ki, prehrana za nerezidente, prostor 
za druženje, delovanje medgeneracij-
skega prostovoljstva, itd
organizacijo pomoči na domu tudi na • 
podeželju za tiste, ki živijo v starosti 
doma. Dobiti morajo strokovno in fi-
nančno pomoč.
še naprej moramo imeti javno zdra-• 
vstvo in javno šolstvo.
ohranitev zdravega okolja svojim • 
vnukom…

Desus ni samo stranka upokojencev, 
ampak je socialna stranka, ki podpira 
izboljšanje življenjskih pogojev za vse 
generacije. To s svojimi dosedanjimi 
dosežki, modrostjo in delom v koaliciji 
samo potrjuje. 

Člane in volilce Desusa druži program, 
ki ga moramo unesti in uresničevati tudi 
v vsaki občini, bližje ljudem. Skrajni 
čas je, da se začne bolj skrbeti tudi za 
starejšo generacijo, ki je veliko prispe-
vala k dobrinam, ki jih danes uživamo.

Sami odločamo o svoji prihodnosti!
Cerar Katarina

in OO Desus Moravče

DeSUS - demokratična stranka upokojencev Slovenije
Volitve v državni zbor so pomemben dogodek za vsako politično stranko in za vsakega državljana Slovenije, ker se lahko ponovno 

odloči, komu bo zaupal in dal svoj glas.

Cerar KatarinaCerar Katarina

Osnovni cilj regijske štipendijske sheme je podelitev štipendij 
za izobraževalne programe, ki so skladni s potrebami gospo-
darstva. Štipendije se tako podeljujejo za konkretna delovna 
mesta, in sicer za celotno ali preostalo dobo šolanja štipen-
dista po izobraževalnem programu. Prioritetno se štipendije 
podeljujejo za razvojne potrebe in perspektivne poklice v 
posamezni regiji. Do štipendij iz Regijske štipendijske sheme 
LUR so upravičeni dijaki, dodiplomski in podiplomski študenti, 
ki ne prejemajo druge štipendije, niso v delovnem razmerju 
oziroma ne opravljajo samostojne registrirane dejavnosti in 
niso vpisani v evidenco brezposelnih oseb.

Regijska štipendijska shema Ljubljanske urbane regije je 
namenjena dijakom in študentom, ki se šolajo za poklice, 
po katerih povprašujejo delodajalci s sedežem v 26 občinah 
Ljubljanske urbane regije pod pogojem, da se le-ti pri njih po 
končanem šolanju/študiju tudi zaposlijo.

Štipendija iz regijske štipendijske sheme je sestavljena iz:
•  50 % štipendije zagotavlja Javni sklad RS za razvoj kadrov 

in štipendije,
•  50 % štipendije zagotavlja delodajalec, pri katerem se bo 

štipendist zaposlil. Del finančne obveznosti delodajalca 
lahko krije tudi občina.

Osnovna višina štipendije znaša 15 % minimalne plače za 
dijake (84,98 EUR) ter 28 % minimalne plače (158,63 EUR) 
za študente.

Za šolsko/študijsko leto 2008/2009 bo predvidoma v 1. po-
lovici septembra razpisanih več kot 170 kadrovskih štipendij 
za dijake in študente. RRA LUR je na svoji spletni strani www.
rralur.si objavila rezultate Javnega poziva k oddaji vlog za 
izbor delodajalcev v Regijsko štipendijsko shemo Ljubljanske 
urbane regije za šolsko/študijsko leto 2008/2009. Iz rezulta-
tov so razvidne potrebe delodajalcev in predvidena vsebina 
septembrskega razpisa štipendij.

Če želite, da vas o objavi razpisa štipendij obvestimo, prosimo, 
da nam pošljite svoj e-naslov po elektronski pošti na naslov: 
masa.resinovic@ljubljana.si.

Projekt regijskih štipendijskih shem je sofinanciran iz sred-
stev Evropske unije, in sicer Evropskega socialnega sklada 
v okviru Operativnega programa razvoja človeških virov za 
obdobje 2007 – 2013, 1. razvojna prioriteta: »Spodbujanje 
podjetništva in prilagodljivosti«, prednostna usmeritev 1.2. 
»Štipendijske sheme«. 

Maša Resinovič, RRA LUR

Kadrovsko štipendiranje v Ljubljanski urbani regiji
V Osrednjeslovenski regiji je Regionalna razvojna agencija Ljubljanske urbane regije (RRA 
LUR) v šolskem/študijskem letu 2007/2008 začela z izvajanjem 
Regijske štipendijske sheme Ljubljanske urbane regije.
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DEMOKRACIJA IN VOLITVE
Pred nami so zopet volitve. So stalnica. 
Morale bi biti pravzaprav praznik de-
mokracije. Stalnica in praznik: skoraj 
tako kot Novo leto, Božič in Velika noč. 
Demokracija je vladanje ljudstva. Sle-
dnje je potrebno razložiti: vlada ljudstva 
pomeni, da ljudstvo vlada ljudstvu, to 
je sebi.
Vse povedano so takoimenovane »velike 
besede«. Še posebej med njimi besede 
demokracija in vlada ljudstva. Večina 
ljudi namreč meni, da so to samo besede, 
stvarnost pa je drugačna: ljudstvu ne 
vlada ljudstvo, ampak politiki. Zadnje 
čase pa je na državni ravni, tako pri nas, 
kot v svetu čezdalje bolj razvidno, da 
vlada(jo) tisti, ki ima(jo) denar. Zanimivo 
in z več vidikov ( a absolutno ne iz vseh) je 
razumljivo in logično, da vladajo tisti, ki 
imajo denar. A to ni tema tega naslova.
Zaradi vsega povedanega kar preveč 

ljudi meni, da volitve niso njihova stvar, 
naj se z njimi ukvarjajo politiki, njih pa 
naj pustijo v miru. A, če malo pomislimo, 
prav zadnje povedano ni možno. Navo-
dila, ustavo, zakone, dovoljenja, pravila, 
uredbe, kako se ureja človekovo življenje 
(v družbi) mora nekdo urejati in to je dr-
žava, oblast, uprava. In tiste, ki to počne-
jo, moramo pač določiti, izbrati, izvoliti. 
Zato je nujno in pomembno, da pri tem 
vladanju in volitvah sodelujemo.
Letos so volitve za raven države. Raven 
države nam je bolj odmaknjena in ta del 
vladanja logično manj razumemo. Letos 
volimo tiste, ki imajo pravico spreminjati 
ustavo, določati zakone in upravljanje 
z državo: poslance v državniu zbor – 
parlament.
Veliko bližje so nam lokalne volitve (čez 
dve leti), ko volimo občinske svetnike in 
župana v svoji občini. To nam je veliko 

bližje, posebej zato, ker sem svetnik ali 
župan lahko tudi jaz ali moj sosed, ali 
pa sosedov sosed, skratka, ker so to lju-
dje, ki jih poznam, poleg tega pa, ker v 
»vladanju« moje občine sodelujem lahko 
tudi sam. 
Toda letos so volitve na državni ravni, za 
nas pa je pomembno to, da v parlament 
izvolimo poslanca, ki bo primeren, ki 
bo pravi, da bo tam povedal in poskušal 
doseči tudi kaj takega, kar potreb ujemo 
v Moravčah.
Kdo je pravi in katera stranka je prava, si 
je dolžan razbistriti vsak sam. To pisanje 
ni namenjeno temu. Namenjeno je pozivu 
na volitve.
Nekateri sociologi in razlagalci jav-
nega mnenja pravijo, da Slovenci še 
nismo navajeni demokracije, točneje, 
sodelovanja v političnem življenju ali še 
točneje, o odločanju o skupnih stvareh. 
Nismo še navajeni na politične stranke 
in njihove programe. Res pa je tudi, 
da politične stranke v Sloveniji tudi po 
skoraj dvajsetih letih še nimajo tako iz-
oblikovanih svojih (volilnih) programov, 
da bi preprost človek lahko razbral, kaj 
obljubljajo ali za kaj si prizadevajo. Na 
državni ravni namreč vse razumemo kot 
puhlice, propagando. In še to: stranke se 
pri nas delijo na leve in desne, a leve niso 
leve in desne niso desne v evropskem poj-
movanju teh besed . Zato menda Slovenci 
in nič drugače ni v Moravčah, volitve 
jemljemo kot športne tekme. Odločimo 
se za svojo ekipo in navijamo zanjo, 
brez ozira, kakšen program ima, kaj je 
storila doslej in kaj obljublja za naprej. 
Karkoli tudi stori naša stranka, smo na 
njeni strani, nasprotnik je pa v vsakem 
primeru sovražnik. Sovražnika pa je 
treba zabiti v tla, ga povsem onemogočiti 
in tako naprej.
Pred 2500 leti so Grki, v Atenah iznašli 
demokracijo. Zastavljeno so imeli to 
Demokracijo takole: sodelovati bi morali 
vsi. Več glav več ve; soočanje različnih 
mnenj in pogledov pripelje do za vse spre-
jemljive rešitve. Vsak se je moral izjasniti 
o javnih zadevah. Nekaj časa je celo ve-
ljalo, da je tisti, ki ni hotel sodelovati pri 
tem, izgubil državljanske pravice. Veljalo 
je, da »človek, ki se ne ukvarja s politiko 
t.j. s skupnimi zadevami, ne more veljati 
za miroljubnega, marveč zgolj za nekori-
stnega državljana.« Takim ljudem so Grki 
rekli « »idiot« in pomeni neumneža, ki se 
ukvarja le s svojimi zasebnimi zadevami. 
NI UMEN, NI RAZUMEN, KDOR PU-
ŠČA VNEMAR SKUPNE ZADEVE IN 
JIH PREPUŠČA DRUGIM.«

Janez Virk

Vrtec in šola nared za novo šolsko leto
V zadnji številki Novic smo pisali o težavah in pomanjkljivostih, ki so se pojavljale 
v moravškem vrtcu. Šlo je za napake pri gradbeno obrtniških delih, strojnih in-
stalacijah in projektu. Ker gre za posebej pomembno in občutljivo problematiko, 
smo se odločili preveriti, kako in ali se, problemi rešujejo in odpravljajo.
Nedvomno  je bila odločitev občine, da uvede revizijo projekta gradnje, pravilna. 
Odprava gradbeniških napak je v polnem teku. Iz zapisnika o ogledu in sanaciji 
vrtca je razvidno, da bo Rudis v okviru garancije odpravil napake v hišniških pro-
storih, zamenjal poškodovane keramične ploščice in poskrbel za razpoke, ki so 
nastale pri spojih različnih materialov. Nekaj manjših stroškov, ki so povezani s 
prezračevanjem prostora hišnika, pa bo šlo na račun občine.
Najpomembnejša bo odprava napak na strojnih instalacijah. Te bi lahko namreč 
ogrozile zdravje otrok, saj učinkovita uporaba toplotnih šokov, potrebnih za uniče-
nje morebitne legionele, ni bila mogoča. Za odpravo napak je bilo sprejetih  deset 
ukrepov, ki pa  ne zahtevajo   večjih finančnih  sredstev. Predvidena je vgradnja 
vrste regulacijskih ventilov, cirkulacijskih črpalk, by passov napeljav, itd. Izdelana 
bodo tudi natančna navodila za izvedbo termo šoka, tako o tehničnem postopku 
kakor tudi časovnih terminih. Jasno je, da se le-ti lahko izvajajo le takrat, ko v 
prostorih ni otrok.  Zagotovljeno bo, da v sanitarnih sklopih, ki jih uporabljajo 
otroci, temperatura vode ne bo presegala 35 stopinj.
Po besedah ravnateljice Nuše Pohlin Schwartzbartl poteka sanacija tako, da bo 
končana do pričetka šolskega leta. Nespoštovanje rokov bi povzročilo številne 
probleme, kot napr. dvoizmenski pouk, težave s prevozi, itd. To so ves čas tudi zah-
tevali. Zgodi pa se lahko, da bo potrebno še kako opravilo pri strojnih instalacijah 
opraviti med vikendi, ko delo ne bo motilo pedagoškega procesa. Med potekom 
sanacije so morali otroke iz vrtca preseliti v prostore šole. Nekateri starši temu niso 
bili najbolj naklonjeni, večjih zapletov pa ni bilo. Otrokom je to celo ugajalo, saj 
so drugačni prostori predstavljali nove izzive in so se tako počutili bolj »odrasle«. 
Pred uporabo bodo izvedeni ustrezni toplotni šoki, voda pa bo tudi testirana.
Kapacitete vrtca ne zadoščajo naraščajočim potrebam. Poleg dokaj visoke na-
talitete, s katero se ponaša občina, povpraševanje povečuje tudi priseljevanje 
v občino. Zavrniti so morali okoli 30 prošenj. Sedaj intenzivno iščejo rešitev in 
ravnateljica je prepričana, da se bo z dobro voljo vseh, ki lahko pomagajo, reši-
tev tudi našla. Nova šola v Vrhpolju, za katero se je baje našlo zemljišče, pa bo 
dolgoročni odgovor na ta problem.

EV
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Po sledeh napredka naše občine
Nekaj cestnih odsekov iz letošnjega proračuna je kon-
čanih, nekaj jih je v delu.

V avgustu so bila 
izvršena gradbe-
na dela in polo-
žen asfalt na cesti 
skozi staro Gori-
co do povezave z 
regionalko. Prav 
gotovo je prije-
tna vasica dobila 
novo vrednost. V 
ta name so lastni-
ki zemljišč  brez-
plačno odstopili zemljišča kar za polovico dolžine ceste.

V KS Peče so v teku 
gradbena dela za 
rekonstrukcijo ce-
stišča cca 400 m, 
iz vasi Pretrž proti 
Križatam. Cesta je 
razširjena, urejeno 
je odvodnjavanje.

Z Zupančičem s.p. 
je bil dosežen do-
govor, da je kot 
povračilo za upo-
rabo občinske ce-
ste, asfaltiral prvo 
fazo cca 550 m iz 
vasi Križate proti 
državni cesti.

V gradnji je tudi v 
lanskem letu zače-
ta rekonstrukcija 
ceste iz Peč proti 
kmetiji Gostič.
 

Izvedena je rekon-
strukcija in širitev 

ceste v vasi Ru-
dnik. Rekonstru-
iran je most čez 
tamkajšnji pritok 
Rače. Prijazna 
vasica s čudovi-
tim malim barjem 
dobiva novo po-
dobo.

RV

Obeta se nam nov in 
kvaliteten vir pitne vode
O vrtini, ki je v začetku leta nekaj časa po nepotreb-
nem burila duhove, smo se pogovarjali z geologom 
Vojkom Juvančičem iz podjetja za geološke razi-
skave Geoko iz Ljubljane, ki pove,da je bila v maju 
letošnjega leta zaključena uspešna hidrogeološka 
raziskava, s katero je za uporabnike občine Moravče 
zagotovljen nov vir neoporečne pitne vode. V okviru 
te raziskave je bila nedaleč od Moravč, ob cesti ki vodi 
v Negastrn, izvrtana 350 m globoka črpalna vrtina 
iz katere je po rezultatih zaključnih hidrodinamskih 
testov možno konstantno črpati 4,5 l neoporečne 
vode na sekundo. Ta količina predstavlja potencijal s 
katerim je možno zagotoviti ustrezno oskrbo z vodo 
za okrog 2600 prebivalcev, ob predpostavki, da je 
povprečno porabi prebivalec Slovenije 150 l na dan. 
Kakovost vode je po zaključenih kemijskih in mikro-
bioloških analiznih rezultatih zelo dobra.
Z vrtino je zajet vodonosnik, kakor se imenuje z vodo 
prežeta kamnina, formiran v karbonatnih sedimentih 
zgornje triasne starosti, zastopanih pretežno kot 
apnenec in dolomit. Kamenina je zaradi diagenet-
skih procesov in pa zaradi tektonskih lineamentov, 
ki potekajo vzdolž doline, močno razpokana, kar 
ustvarja možnost razvoja razpoklinskega vodono-
snika. Vodonosnik je prekrit s preko 220 m debelim 
pokrovom klastičnih miocenskih sedimentov, ki jih 
zastopajo glina, pesek ter laporovec in glinovec. Po 
svojih hidrogeoloških karakteristikah predstavlja ta 
kameninski sklop neprepusten pokrov niže ležeče-
mu razpoklinskemu vodonosniku in ustvarja skoraj 
idealno zaščito pred kvarnimi vplivi s površine. Raz-
poklinski vodonosnik je subarteški, kar pomeni, da 
je nivo vode v vodonosniku višje od njegove zgornje 
meje, vendar pa še ne na površini, zato je potrebno 
vodo iz vrtine črpati s pomočjo potopne črpalke, ki 
bo spuščena na globino 110 m. 
Vrtina bo po pridobitvi Dovoljenja za rabo vode in 
določitvi vodovarstvenega režima priključena na 
lokalni vodovodni sistem in bo tako zagotavljala 
popolnoma varen, čist in trajen vodni vir za lokalne 
potrebe. Župan Martin Rebolj zatrjuje, da bodo 
sredstva za priključitev na vodovodni sistem Pogled 
- Moravče zagotovljena v proračunu za prihodnje 
leto. Pravilna je bila odločitev, nadaljuje, da smo pri 
rekonstrukciji in obnovi vodovoda na Pogledu novo 
vrtino že upoštevali in je vse pripravljeno za novi 
priklop. Voda iz nove vrtine bo šla direktno v sistem, 
presežki pa v vodohram na Pogledu. Istočasno bo 
rešen tudi problem zajetja Podoreh, kjer je ob moč-
nejših padavinah voda lahko kalna in nekvalitetna. 
Novo črpališče bo omogočilo vodovodno povezavo 
Podbrdo – Grmače, nato pa še celotno južno pobočje 
občine od Ušenišča do Velike vasi.
V svetu velja trditev, da bo voda dragocenejša od 
nafte. No, vsaj na Moravškem bomo z njo preskrbljeni 
za daljši čas.

EV 
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POLICIJA SVETUJE
V tej rubriki bomo obravnavali najnujnejše ukrepe in aktivnosti, ki so nujno 
potrebne pri zagotavljanju lastne varnosti in osnovni element samozaščitnega 
ravnanja slehernega državljana.

Rubriko ureja: Marko Kladniko ureja: Markkkkko Kladnik
Ker v zadnjem času beležimo več vlomov v vikende na območju 
Kala in Hrastnika ne bo odveč nekaj nasvetov za primerno zava-
rovanje vašega doma ali vikenda pred vlomilci.
Kako vlomilci delujejo
Načini delovanja vlomilcev so številni, oblike dela pa profesio-
nalne in zelo specifične.
Nekaj najpogostejših in najpomembnejših metod:
• Vlomilci izkoristijo razne odprtine in dostope (skozi garažna 

okna, okna sanitarij ali zračnike).
• Plezajo preko balkonov, teras in celo streh.
• Razbijejo stekla na vhodnih ali balkonskih vratih ali oknih.
• Splazijo se skozi kletna okna, jaške za dovoz kurjave ali zrač-

nike.
• Na vhodnih ali stranskih vratih zlomijo ali odprejo cilindrične 

ključavnice.
• Za vdiranje v stanovanja uporabijo tudi železne predmete, 

izvijače in silo telesa.
• Izkoristijo sleherno neprevidnost ali pozabljivost stanovalcev 

(nezaklenjena ali odprta vrata, okna, izgubljeni ključi, ključi v 
cvetličnih lončkih ali pod predpražnikom ...). 

Priporočila za varovanje doma
• Sami ali s pomočjo strokovnjakov ocenite varnost svojega 

doma.
• Najučinkovitejše varovanje je kombinacija mehanskega in 

elektronskega varovanja.
• Tudi sami poskrbite za svojo varnost in varnost svojega pre-

moženja.
• Priložnost je najpomembnejša okoliščina za vlomilce.
• Kljub vsemu je vaša varnost najpomembnejša, zato vlomilcev 

ne prijemajte sami.

Varovanje vrednejših predmetov, denarja, dokumentov
Nakit večje vrednosti, gotovino ter vrednostne papirje je najbolje 
hraniti v sefu (v banki ali pri podjetjih, ki se ukvarjajo z varovanjem 
premoženja).
Večje vsote gotovine raje hranite na bančnem računu.
Naredite seznam predmetov (tehničnih predmetov, umetniških 
slik in drugih umetnin) ter opišite njihove prepoznavne značilno-
sti. Umetnine lahko tudi fotografirate.
Zapišite številke koles, motornih koles, čolna, TV, video, Hi-Fi 
naprav ter njihove prepoznavne značilnosti. S tem boste povečali 
možnosti najdbe ali povrnitve, če vam jih bodo ukradli.
Tehnične predmete, dokumente in umetnine lahko zaznamujete 
s posebnimi znaki in svinčniki, tako da pisave s prostim očesom 
ne vidimo.
Če dragocenosti, razne dokumente in druge vrednejše predmete 
hranite doma, vgradite zidne ali pohištvene trezorje na neobičaj-
nih in skritih mestih
Kakovostna vrata naj bodo opremljena z varno ključavnico in 
zaščitnim okovjem.
Lahko dostopne zasteklene površine naj bodo varovane z rešet-
kami ali varovalno folijo.

Vgradite kakovostno alarmno napravo z lokalno signalizacijo, 
prenosom signala na vaša komunikacijska sredstva ali varnostno 
podjetje, ki izvaja intervencije.
Okolica objekta naj bo osvetljena. Najprimernejše so senzorske 
luči.

Kaj lahko storite sami
Odhajate v službo, po opravkih, na obisk ali na dopust? 
• O svoji odsotnosti lahko obvestite vodjo policijskega okoliša 

na najbližji policijski postaji.
• Preverite, ali so vsa vrata in okna dobro zaprta 
• Ne pokažite, da ste odsotni. Ne puščajte vidnih sporočil niti 

sporočil na telefonskem odzivniku.
• Ne puščajte ključev v poštnem nabiralniku, pod predpražni-

kom ali pod cvetličnim lončkom, saj so tako dostopni tudi 
vlomilcu.

• Ne odstranjujte rož z okenskih polic in balkonov, ker to jasno 
kaže, da vas ni doma.

• Ne zastrite oken s temnimi zavesami, polkni ali roletami.
• Tehnični predmeti  naj se ne vidijo od zunaj.
• Pospravite lestve, zaboje, smetnjake in druge predmete, ki 

so v bližini hiše, saj vlomilcu omogočajo lažji vstop v hišo.
• Če odhajate na dopust, povejte sosedom, sorodnikom, prija-

teljem oz. drugim osebam, ki jim zaupate, kje in koliko časa 
boste na počitnicah.

• Prosite prijatelje, sosede ali druge, ki jim zaupate, da dnevno 
praznijo poštni nabiralnik in nadzirajo vaš dom.

• Odpovejte časopise za tisto obdobje, ko boste na dopustu.

VLOMI V VIKENDE IN STANOVANJSKE OBJEKTE

Policija svetuje
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Policija svetuje

• Vrednejše predmete shranite na varno mesto. 

Sobivanje v soseski, bloku ali ulici nam narekuje soodgovornost 
do sosedov, zato predlagamo:
• Pogovorite se s sosedi o tem, kako si lahko medsebojno 

pomagate.
• Obvestite sosede o svoji daljši odsotnosti.
• Če ugotovite, da so pri sosedu vlomilci, ko ga ni doma, TAKOJ 

OBVESTITE POLICIJO. 

Idealnega varovanja ni. Tudi če ste ukrenili vse našteto, vam še 
vedno lahko vlomijo, zato zavarujte svoj dom tudi pri zavarovalnici 
oz. zavarovalni družbi. Pri kateri, se odločite sami. 
Za brezplačne nasvete glede varovanja vašega doma se lahko 
obrnete tudi na policijo.

Če vam vendarle vlomijo
Vaša varnost je najpomembnejša, zato nikoli ne poskušajte vlo-
milca prijeti sami, zlasti če je fizično močnejši ali celo oborožen. 
TAKOJ POKLIČITE POLICIJO.
Lahko pa pri izsleditvi vlomilca veliko pomagate, če si dobro 
zapomnite ali takoj zapišete predvsem:
• osebni opis sumljivih/e oseb/e (spol, starost, velikost, obleka, 

posebne značilnosti obraza, hoje, govora in drugo);
• registrsko številko, barvo, znamko in tip vozila;
• smer pobega vlomilcev. 
Če vas je vlomilec že »obiskal«, nemudoma pokličite policijo. Do 
njenega prihoda ničesar ne premikajte in ne pospravljajte, da 
ne boste uničili koristnih sledi, ki bi lahko prispevale k odkritju 
storilca.

Poškodovani gozdovi na 
področju občine Moravče

Julijska neurja so močno poškodovala slovenske goz-
dove. Med njimi je tudi 1.500 ha gozdov na področju 
občine Moravče, v katerih je podrtih, izruvanih in po-
lomljenih 2.000 m3 drevja. 
Poleg gozdnega drevja so poškodovane tudi gozdne 
ceste in vlake. Na področju občine Moravče je po prvih 
ocenah poškodovanih 8 km gozdnih cest.
Tako gozdove kot gozdne ceste je treba čimprej sanirati. 
Zaradi nevarnosti namnožitve podlubnikov je potrebno 
najprej sanirati poškodovane gozdove iglavcev. Lastniki 
poškodovanih gozdov naj se čimprej obrnejo na Zavod 
za gozdove Slovenije, Krajevna enota Domžale (tel.: 01 
72 41 275) oziroma na pristojnega revirnega gozdarja 
(Boštjan Šneberger, tel.: 041 657223).
Pri sečnji in spravilu v poškodovanih gozdovih, kjer 
polomljena in izruvana drevesa ležijo eno čez drugo ali 
pa so obvisela na stoječih drevesih, je potrebna skrajna 
pazljivost. Uporabljati je treba popolno zaščitno opre-
mo, to je: čelada z glušniki in zaščitno mrežico, zaščitni 
jopič in hlače, zaščitni čevlji in rokavice. Motorna žaga 
mora biti brezhibno delujoča in vzdrževana. Tehnika 
dela v poškodovanih gozdovih terja posebno usposo-
bljenost, zato naj se tisti, ki je niso vešči, dela raje ne 
lotevajo, ampak naj zanj pridobijo profesionalne izva-
jalce. Za nasvete naj se obrnejo na Zavod za gozdove 
Slovenije,  najdejo pa jih tudi na njegovi spletni strani 
(http://www.zgs.gov.si/). 
Približevanje in gibanje po površinah s poškodovanim 
drevjem je smrtno nevarno, zato naj se rekreativci in 
drugi obiskovalci gozdov poškodovanim gozdovom 
izogibajo. 

Marijana Tavčar

Namig za poletni sprehod - po 
Vegovi poti do Zagorice
Center za razvoj 
Litija je v lan-
skem letu skupaj 
s posamezniki iz 
občin Moravče in 
Dol pri Ljubljani 
pripravil Vegovo 
pešpot od Moravč 
do Zagorice ter 
od Dolskega do Zagorice. Predlagamo, da se tudi sami 
ob prvi priložnosti podate na omenjeno pešpot, saj ponuja 
prav v tem poletnem času prijetno osvežitev v prijetni senci 
naših gozdov ter srečanje z drugimi pohodniki v tem predelu 
Posavskega hribovja. 
Zloženko z natančnim opisom poti lahko dobite v tiskani 
obliki na občini Dol pri Ljubljani oz. na Centru za razvoj 
Litija. 

Dediščina odpira svoja vrata
V sklopu projekta Trkamo na vrata dediščine smo na Centru 
za razvoj Litija skupaj s predstavniki občin naredili izbor 
kulturne in naravne dediščine. Le-te smo med seboj povezali 
ter pripravili nove turistične produkte in programe. Izbrali 
smo točke dediščine, ki so ustrezale kriteriju edinstvenosti, 
kar se kaže v avtentičnosti, posebnosti, vsebini, zgodovinski 
vrednosti ter v značilnosti za določeno območje. Poleg tega 
mora vsaka izbrana točka biti »živa«, imeti mora  svojega 
upravljavca oziroma lastnika, ki skrbi za njeno vsebino in 
programe. 
V občini Moravče so bile izbrane naslednje točke: Trško 
jedro Moravč, Grad Tuštanj, Limbarska gora, Sv. Miklavž 
nad Savo, Učna pot Rača ter Vegova pot od Moravč do 
Zagorice. Vsaka od točk bo v tej fazi projekta prejela pro-
mocijski letak z opisom, v nadaljevanju pa bodo pripravljene 
še informativne table ter skupna spletna stran. 

Mija Bokal
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Iz naših krajev

3. avgusta ob 11. je na Šipku, na vrhu Gabrovskih senožeti, 
Zveza borcev Kamnik pripravila spominsko slovesnost ob 
65. obletnici ustanovitve Šlandrove brigade. Brigada je 
bila ustanovljena z namenom, da nemškim okupacijskim 
enotam onemogoča prometne zveze v Črnem grabnu, 
Tuhinjski dolini in zgornji Savinjski dolini. Ob ustanovitvi 
je štela okoli 750 borcev.
Slavnostni govornik je bil župan občine Kamnik, Tone 
Smolnikar, program je povezoval  borec Šlandrove brigade 
Božo Matičič, osrednji govornik pa je bil takratni načelnik 
Šlandrove brigade Franc Sever – Franta. 
Prireditev je bila dobro obiskana, zaznamovali so jo tudi 
številni praporščaki. Poleg vodstva moravške borčevske 
organizacije se je z avtobusom spominske svečanosti 
udeležil tudi župan Martin Rebolj.

Po zapisu Jožeta Novaka, VR

Na Šipku so obeležili 65. obletnico ustanovitve Šlandrove brigade
Organizirana udeležba OOZB za vrednote NOB Moravče

Kot je Apel v znani Prešernovi pesmi postavil na ogled 
svojo najnovejšo »podobo«, je v soboto, 21.6.2008, na 
prvi poletni dan, potekal že tretji dan odprtih vrat v delniški 
družbi TERMIT Moravče.
S tem dnem je družba Termit  povabila vse občane občine 
Moravče in druge, katere bi zanimala dejavnost Termita, 
da se lahko pobližje seznanijo z njenim vsakodnevnim 
življenjskim utripom. Obiskovalcem smo predstavili prido-
bivanje kremenovega peska v površinskih odkopih kot tudi 
izvajanje sanacij odkopnih področij. Popeljali smo jih po 
obratu Peskokopi, kjer smo jim predstavili vse oddelke, vse 
od prostora, kjer se kremenov pesek predeluje do čistilne 
naprave,  pa do oddelka oplaščenih peskov in pakirnice. 
Ogledali smo si tudi prostore naše najnovejše stavbe, 
uprave. Med obiskovalci je bilo več »starih termitovcev«, 
ki so »v živo« pripovedovali o samem razvoju podjetja, 
tedanjih težkih delovnih razmerah in pripadnosti družbi, 
ki jim je dajala vsakdanji kruh. Lepo število obiskovalcev 
je z entuziazmom spremljalo potek predstavitve s strani 
strokovnih vodij. Številna postavljena vprašanja so bila 
dokaz, da se obiskovalci želijo seznaniti z dejavnostjo 
Termita in novostmi.
Ob tej priložnosti je družba prejela priznanje od Evropske 
komisije za področje učinkovite rabe energije, ki ga je 
podelil g. Evald Kranjčevič, predstavnik inštituta Jožefa 
Štefana.
Med obiskovalci sta bila tudi ga. Ljudmila Novak, evropska 
poslanka in g. Martin Rebolj, župan občine Moravče, ki 
sta si z zanimanjem ogledala proizvodnjo in poslovanje 
družbe. 
Podoba, ki jo je delniška družba Termit predstavila tisto 

DAN ODPRTIH VRAT

»Podjetje TERMIT se predstavi«

soboto ali pa kot jo predstavlja na katerikoli drug dan, 
je podoba stkana s trdim vsakodnevnim delom, podoba 
vztrajnosti in predanosti, katerega rezultati so vidni na 
vsakem koraku, tako v poslovnem svetu kot izven njega. 
Zato ste, če ste letos to priložnost zamudili, toplo vabljeni 
prihodnjič, ko vam v Termitu odpremo vrata še bolj na 
široko!

Roman Capuder, vodja obrata Peskokopi

www.moravce. si
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Društva

V nedeljo 27.7.2008 smo se člani Društva podeželske mla-
dine Moravče v jutranjih urah s polnimi glavami skrbmi 
ozirali v deževno nebo nad Moravško dolino. Okoli enajste 
ure ob prvem sončnem žarku, ki si je utrl pot skozi oblake 
pa je bilo naših skrbi konec. Do 14 ure, ko se je pričela 
povorka kmečkih del in običajev se je nad Moravčami že 
razgrinjalo jasno nebo. 
Na sami povorki je sodelovalo kar 300 nastopajočih. Na čelu 
povorke je bila, tako kot na vsaki pravi povorki konjenica 
z zastavami, nato so sledili zapravljivčki na katerem so se 
zapeljali župan Občine Moravče Martin Rebolj s soprogo 
ter predsednik Društva podeželske mladine Moravče Peter 
Miklič. Zapravljivčkom je sledila Pihalna godba Moravče 
ter narodne noše iz Moravč ter iz Društva narodnih noš 
Domžale. 

Kot prva skupina so se predstavili pastirci s pečenjem 
koruze, za njimi pa so se predstavile perice iz Turističnega 
društva Moravče. Iz Češnjic so nam pripeljali pokazati 
staro konjsko kosilnico, ki se je uporabljalo za košnjo in 
žetev pred približno sto leti. Skupina iz Drtije je predstavila 
spravilo krompirja, predstavniki vasi Negastrn pa so nam 
pokazali, kako so se nekoč delale butare, ter kako se je 
nekoč z vozičkom vozila drva za kurjavo.  Društvo krajanov 
Spodnji in Zgornji Tuštanj je s kar 42 nastopajočimi pri-
kazalo od sejanja, žetve do močve pšenice. Kako se kleple 
mlinski kamen so pokazali predstavniki Lukovega malna. 

30. kmečki praznik v Moravčah

Povorka kmečkih del in običajev – DPM Moravče

Iz vasi Katarija pod Sv. Miklavžom so klepali kose ter bru-
sili nože. Skupina iz Hrastnika je na star način prikazala 
delov v kamnolomu, kjer so ročno vrtali kamen z svedri in 
kladivi, zraven pa je sodilo tudi miniranje. Društvo krajanov 
Limbarska gora je kurilo apnenco, katero je izdelal Ivan 
Urankar st. iz Limbarske gore. Športno društvo Javoršica je 
imela na čelu branjevko, ki je peljala zelenjavo na tržnico. 
Ostali člani društva so pa prikazali žaganje lesa, tesanje 
ter vožnjo sena po starem običaju. Nato so Dvorjani (vas 
Dvorje)  mlatili pšenico s cepci, Vinjani (vas Vinje) pa so  
prikazali ločevanje pšenice od plev ter rezanje slame s koso. 
Skupina iz Imenj  je prikazala pajklanje pšenice, družina 
iz Gradišč pa kako so se nekoč prekrivale strehe s slamo. 
Na povorki smo imeli tudi pritrkovalce z zvonovi. Prišli 
so iz Brda pri Lukovici. Društvo star traktor iz Komede 
je na ogled pripeljalo deset starodobnih traktorjev. Na 
kocu pa so se predstavila še Društva podeželske mladine 
Litija in Šmartno z uprizoritvijo likofa, Društvo podeželske 
mladine Kamnik ter Društvo podeželske mladine Sončnica 
– Ljubljane z klepanjem kose, pranjem perila ter igranjem 
harmonike ob delu. 
Po nasmejanih obrazih gledalcev smo vedeli, da je povorka 
s pomočjo lepega, sončnega vremena uspela. Vsi gledalci 
in nastopajoči so bili nato povabljeni na veselični prostor, 
kjer se je pričela prva vrtna veselice z Ansamblom bratov 
Poljanšek, bogatim srečelovom ter veliko dobre hrane in 
pijače.
Drugo leto pa že sedaj vse povabimo na 31. Kmečki praznik 
v Moravčah z kmečkimi igrami. Z geslom »Vsaka vas en 
voz« pa se na povorki kmečkih deli in običajev čez pet let 
ponovno vidimo.  

Nina Jemec, foto: Petra Pergar
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Društva

Praznična miza – razstava DPŽ 
Moravče
Sredi poletja, ko nas je vročina že privadila bivati z njo, je 
res najprimernejši čas, da »Kmečki praznik« zaživi v svojem 
blišču in potu. Jubilejni 30 praznik, je bil za naše Društvo 
podeželskih žena Moravče poseben izziv. Ta praznik s po-
vorko so prve organizirale prav naše predhodnice, članice 
Aktiva kmečkih žena. Nekaj let so prireditev organizirale 
same nato pa se jim je pridružila zadružna mladina in 
nato organizacijo tudi prevzela, kar uspešno pripravljajo 
še sedaj.
Letošnji jubilejni praznik smo v društvu želele še posebej 
poudariti spretnosti in znanja, ki jih članice znajo. Po neka-
terih podatkih smo celo mislile, da je ta jubilej tudi jubilej 
našega društva. Po raziskovanju in pripovedovanjih naših 
bivših članic, saj dokumentacije o ustanovitvi nimamo, pa 
je društvo staro že več kot 30 let in se že približuje 40 letom. 
Ob tej priliki naprošamo vse, ki bi imeli kakršne koli slike 
oziroma dokumente iz začetnih časov, da nam jih posredu-
jete, za kar vam že naprej hvala.
Letošnji praznik, kot sem že omenila je bila razstava z naslo-
vom »Praznična miza«. Pripravile smo dobrote Božičnega 
časa, Velikonočnega časa, mesnin, mleka, kruha in najlepše 
dobrote drobnega peciva. Posebna miza pa je bila pogrnjena 
s domačimi jedmi kot so češplova kaša, ješprenj, repa, zelje, 
žolca, žganci, orehovi in sirovi štruklji. Na mlečni mizi pa 
ste lahko videli tudi posnemalnik mleka, ki so ga uporabljali 

na kmetijah. Miza s kruhom pa je bila okrašena s pletenica-
mi in košaricami, ki jih spretno pripravljajo naše članice. 
Verjetno pa je bila miza s drobnim pecivom res prava paša 
za oči. Na odru ste lahko videli gobeline in rože. Oboje je 
delo naših članic.
Seveda pa ne znamo samo kuhati, peči in vzgajati rož. Naša 
Pavla je prava mojstrica ročnih spretnosti. V kotu dvorane 
je sama naredila in pripravila maketo z naslovom »zimski 
večer«. Lutke so bile naravne velikosti in tako podobne, da 
bi jih skoraj lahko pomotoma pozdravljali.
Obisk razstave je bil dober, ravno tako tudi v avli Kulturnega 
doma. Želimo si še takih prireditev, saj smo se že dogovar-
jale, kaj bomo pripravile v prihodnjem letu. 

Darja, foto: Brigita

Turistični utrinki

Učno sprehajalna pot Rača
Pot ob Rači je čez poletje od Mohorjevega do Kiževega 
mlina doživela nekaj prepotrebnih popravkov, tako da bo 
jesenska hoja še prijetnejša. Zahvaljujemo se g. županu, 
ki se je zavzel zanjo in izvajalcem z g. Karlom Svetlinom 
na čelu.
Če ste za hojo, se do prehoda na zimski čas dobimo vsak 
torek ob 17. uri pred gasilskim domom v Krašcah.
Za jesen načrtujemo še: čajanko ali »zeliščarsko nedeljo« 
- 21.9.2008 od 14. ure dalje pri Mohorjevem mlinu pod 
Dvorjami.

Perice na Kmečkem prazniku
Z veseljem smo se odzvali povabilu Društva podeželske 
mladine Moravče k udeležbi na povorki ob 30. kmečkem 
prazniku. Ideja o predstavitvi pranja je nastala že ob so-
delovanju društva z OŠ Jurija Vege Moravče pri projektu 
Comenius. Potrudili smo se pri iskanju starih pripomočkov 
za ročno pranje, kar ni bila lahka naloga. Tudi perice smo 
bile vseh starosti – kakor včasih ob Rači. Dekoracijo voza 
so predstavljale kopije navodil za vzdrževanje in pranje 
perila iz leta 1937. Vsem, ki so nam pomagali in vsem 
sodelujočim se lepo zahvaljujem.
Za tiste, ki niste bili zraven ali če je šla povorka prehitro 
mimo in niste uspeli prebrati, pa tale nasvet:
»…Pri nabavi je treba gledati na trpežnost blaga, kakor 
tudi na trpežnost barve, ker bolje je, da imaš manj obleke, 

pa tisto trpežno po kvaliteti in barvi, kakor pa ako imamo 
veliko zalogo oblek, ki kmal obledijo in se hitro raztrgajo. 
Malo oblek, toda izbrane, bodi geslo vzorne in varčne 
gospodinje!…«
 ali pa: »…Bol temnih volnenih stvari nikdar ne peremo z 
milom ali lugom, ker se milo jako težko izpere iz volne ter 
dela vsled tega razne lise. Temne volnene stvari posebno 
če so mastne se najlepše operejo če jih mencamo v mlačni 
vodi, kateri smo dodali en živalski žolč…« 
Brrr! A je že moralo biti učinkovito. Si predstavljate, kako 
bi izgledala reklama na TV!?

za TD Moravče
Dani Jančar
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Društva

Po katastrofalnih poplavah v septem-
bru lansko leto, je vas Davča letos 14. 
in 15. junija 2008, gostila prireditev 
Demo gozd in Bioenergija. Na kmetiji 
Vrhovc je potekala osrednja prireditev 
s področja dela v gozdu, hribovskega 
kmetijstva in sodobne rabe lesa za ener-
getske namene. Namen prireditve je bil 
uvajanje sodobne mehanizacije pri delu 
v gozdovih, po dvigu vlaganj v gradnjo 
gozdnih prometnic ter popularizacija 
energetske rabe lesa.
V okviru prireditve je potekala tudi 
dvodnevna razstava cikastega goveda – 
edine avtohtone pasme goveda v Slove-
niji. Razstavljeno je bilo 18 živali, ki so 
bile nameščene pod starim kozolcem v 
idiličnem ambientu v neposredni bližini 
prireditve. Razstavo je pripravilo Dru-
štvo za ohranjanje cikastega goveda v 
Sloveniji.  Razstavljene živali so bile 
razdeljene v dve skupini, in sicer v prvi 
je bilo šest krav s telički, v drugi pa šest 
plemenskih telic. Strokovna komisija za 
ocenjevanje živali je med drugim tudi 

Tudi po ciki se lahko ponaša Moravška dolina
izbrala najlepšo kravo in telico v avtoh-
tonem tipu. V skupini telic je zmagala 
telica Borovnica SI 23272398 lastnika 
Andreja Mrčuna iz Plesa pri Moravčah. 
Rojena je bila 10. januarja 2007 in je 
potomka po biku Nagelj 151418. Za 
osvojeno prvo mesto se je Borovnica 
okitila z nagradnim zvoncem, ki ga ji 
je pripel direktor Direktorata za kme-
tijstvo Branko Ravnik iz Ministrstva za 
kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano. Ob 
tem veselem dogodku izrekamo rejcu 
Andreju Mrčunu iskrene čestitke z željo, 
da bi Borovnica še dolgo krasila cika-
sto čredo na njegovi domačiji.  
V sredini prejšnjega stoletja je bila cika 
močno prisotna na Moravškem. Zaradi 
načrtnega pretapljanja v lisasto pasmo 
se je skoraj izgubila. V novejšem času 
pa spet pridobiva na pomenu, saj je 
zelo primerna za pašo, je trdoživa in 
oporna na bolezni. Zanj je značilno, da 
ima manj mesa in nekoliko manj mleka, 
a je zato bolj kakovostno. Upamo, da 
bo zato tudi cika kot edina slovenska 

avtohtona pasma pridobila na po-
membnosti tudi v Moravški dolini kot 
dragocenost naše naravne in kulturne 
dediščine.

Rafko Rokavec
Društvo za ohranjanje cikastega 

goveda v Sloveniji

Osemdeset let so praznovale:

Stanislava Urbanija, Soteska pri 
Moravčah 7

Vida Per, Detelova cesta 8

Župan je obiskal naše občanke ob pra-
znovanju njihovih visokih jubilejev

Ivanka Zaviršek, Vrhpolje 37

Marija Jemec, Katarija 8
Ana Urankar, Peče 29
Cirila Sušnik, Gora pri Pečah 15

Devetdeseti rojstni dan je pra-
znovala:

Ana Smrkolj iz Dešna 5

Prav posebne čestitke pa so namenje-
ne naši najstarejši občanki, Angeli 
Rožič, iz Goričice 6 pri Moravčah, ob 
njenem 95. rojstne dnevu. 

Tudi iz uredništva jim že-
limo dobrega počutja in 
trdnega zdravja ter vsem 
iskreno čestitamo. 

VR
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Društva

Vsako leto bolj obiskana razstava 
zdravilnih zelišč v Moravčah, ki jo pri-
pravlja sekcija Društva upokojencev
Vlasta Vresk, vodja moravške sekcije je ob otprtju četrte 
razstave zdravilnih zelišč povedala: »Veste, mi nabiramo 
zdravilna zelišča le po naši dolini, pa ne skupinsko. Vsake-
ga novega člana naučimo nabiranja. Potem se na travnike 
odpravimo posamično, ker bi drugače kmetom povzročali 
škodo. Skrbi pa nas, ker z novimi metodami zgodnje košnje, 
postajajo najdišča zdravilnih zelišč vse manjša. Dobro bi 
bilo, da bi jih vsaj po vrtovih gojili več. Naša razstava daje 
primerjavo čajev in pripadajočih rastlin. Materina dušica 
na primer je naravni antiseptik, preventiva. Čimveč teh 
naravnih rastlinic uživajmo, da bo potrebno manjkrat za 
malenkosti k zdravniku. Veliko uživajmo česna in čebule, 
če le paše v jed. Ognjič je primeren za razne kreme. Zadnji 
čas pa se veliko uporablja ameriški slamnik, rdeča roža, ki 
jo gojimo na vrtovih. Zelo pomaga pri prehladu.«

Za kaj je katera »rožica« dobra, so pridne roke članov 
društva vse napisale. Le kdaj jim uspe vsa zelišča nabrati, 
jih pravilno posušiti in shraniti? Razstava nudi možnost 
učenja in spoznavanja, poslanstvo sekcije pa je tudi širjenje 
uporabe preprostih naravnih zdravil. 

VR

Slovenske splošne knjižnice so objavile literarni razpis 
Zgodbe iz knjižnice: knjižnica kot moj tretji prostor. 
Namenjen je Dnevu slovenskih splošnih knjižnic, ki ga 
praznujemo 20. novembra.
Tretji prostor je pomeni neformalne prostore, kjer se ljudje 
iz lokalne skupnosti srečujejo in razvijajo socialne interak-
cije, prijateljske vezi, domačnost, povezanost z lokalno 
skupnostjo, spodbujajo druženje namesto izoliranosti in 
delajo življenje bolj barvito. Tretji prostor so lahko bifeji, 
glavne ulice, pubi, pošte, nakupovalni centri, športne 
dvorane ali - knjižnica. 
Naš natečaj vabi vse generacije k pisanju zgodb o tem, kaj 
ste doživeli v knjižnici. Ste se srečali ali se še kar srečujete 
s somišljeniki ali drugačnimi ljudmi od vas, drugačnimi   
kulturami, pogledi; ste dobili knjigo, ki vam je spremenila 
pogled na življenje, sočloveka, zdravje ipd.; ste naleteli 
na knjigo, ki vam je zapolnila praznino ob izgubi? Ste se 
zaljubili? Ste študirali; ste kljub nižjemu standardu doma v 
knjižnici imeli dostop do knjig, interneta, znanja; je bil vaš 
prosti čas zapolnjen … ? Dovoljeno je pisati tudi o drugih 
doživetjih, celo fantazijskih. Izdelek žanrsko ni omejen. 
Vsebuje lahko največ 6000 znakov (šteto brez presledkov), 
napisan naj bo v elektronski obliki, brezplačen dostop do 
elektronske pošte lahko poiščete tudi v knjižnicah. Avtorji 
odstopajo pravice za objavo besedil. 
Zgodbe bo prebrala strokovna komisija in izbrala naj-
boljše, ki bodo nagrajene s knjižnimi nagradami, 20. 
novembra 2008, na slovesnosti na DAN SLOVENSKIH 
SPLOŠNIH KNJIŽNIC. Najboljše zgodbe bodo izšle tudi 
v posebni knjižni obliki na Svetovni dan knjig, 23. aprila 
2009.  
Pisma lahko oddate na elektronski naslov zgodbeizknjizni-
ce@gmail.com do 15. oktobra 2008. Besedilo pošljite v 
priponki in ga podpišite s psevdonimom, tako da člani 
komisije dobijo le tako podpisano besedilo. Psevdonim 
se razreši v elektronskem pismu, kjer avtor navede pra-

vo ime in priimek, naslov, tel. številko, pripiše pa naslov 
prispevka in psevdonim. 
Veliko ustvarjalnega navdiha vam želimo in dobrih zgodb 
se veselimo, 
slovenske splošne knjižnice in v njihovem imenu tudi

Breda Podbrežnik 

ZGODBE IZ KNJIŽNICE: Knjižnica kot moj tretji prostor 

Slovenske splošne knjižnice 

objavljamo 

LITERARNI NATEÈAJ 
z naslovom

ZGODBE IZ KNJIŽNICE: 
Knjižnica kot moj tretji prostor 

Zveza bibliotekarskih društev Slovenije
Sekcija za splošne knjižnice

RAZGLASITEV NAJBOLJŠIH ZGODB BO 

20.NOVEMBRA - NA DAN SLOVENSKIH SPLOŠNIH KNJIŽNIC. 

 
LITERARNI RAZPIS POTEKA 

OD 1. JUNIJA DO 15. OKTOBRA 2008. 

LETAKE Z RAZPISNIMI POGOJI DOBITE 
V VSEH SLOVENSKIH SPLOŠNIH KNJŽNICAH. 
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Iz naših krajev

4. 7. 1948 je bila ustanovljena organizacija ZZB Slove-
nije. Ob njeni 60 letnici je bila velika svečanost v Domu 
španskih borcev v Ljubljani. Udeležilo se je zelo veliko 
članov borcev in uglednih gostov, med njim predsednik 
ZB tov. Janez Stanovnik, bivši predsednik tov. Milan Ku-
čan, minister za obrambo Karel Erjavec, poslanci Jožef 
Školč, Barbara Žgajner Tavš in drugi.
Pripravili so zelo lep kulturni program, v katerem so 
sodelovali Partizanski pevski zbor, dramski igralec 
Aleš Valič in drugi. V nabito polni dvorani so odmevale 
prelepe partizanske pesmi. Slavnostni govornik je bil 

Zveza borcev NOV Slovenije praznovala 60 letnico
predsednik ZZB Janez Stanovnik. V svojem govoru je 
opisal zgodovinsko pot ZZB in pozval na strpen dialog. 
Narodna sprava ni enkratno dejanje, je proces malih 
korakov. Potrebna je obnova dialoga v duhu politične 
kulture na podlagi arhivskih dokumentov. Spominske 
svečanosti oziroma jubileji so priložnost in tudi čas za 
razmislek o prehojeni poti in vrednotah.
Po končani slavnostni proslavi je bilo tovariško sreča-
nje.

Tajnik ZZB za vrednote NOB: 
Ante Pajk

Počitnikovanje rejniških družin v Pineti Novigrad
Zahvala Rotary clubu Domžale in ostalim donatorjem

V Centru za socialno delo Domžale in Društvu rejnic in 
rejnikov Domžale se zahvaljujemo
Rotary clubu Domžale in vsem ostalim donatorejm ,ki so 
s svojimi finančnimi in materialnimi prispevki sodelovali 
pri izvedbi programa »Usposabljanje in letovanje rejniških 
družin v smislu razvijanja sposobnosti za reševanje stisk 
rejencev« in udeležence finančno razbremenili visokih stro-
škov bivanja za rejence ter jih razveselili z lepimi,koristnimi 
in uporabnimi darili . 
Z donacijo Rotary cluba Domžale ,/ ki nas finančno podpira 
od samega začetka izvajanja programa t.j.od leta 1997 / v 
višini 2000 eur smo uspeli 32-tim rejencem znižati stroške 
bivanja za skoraj 30%. Finančni prispevki Lecane d.o.o 
,Vilar d.o.o,občine Domžale in praktična darila KS Dob , 
Mladinske knjige Domžale, Občine Lukovica,Veit team –a 
, Avta Debevec, AC Kušar pa so nam olajšala nakup pri-
pomočkov za ustvarjalne delavnice in popestrila družabne 
aktivnosti ob večerih .
Enotedenski program skupnega vzajemnega učenja rejencev, 
rejniških staršev in njihovih otrok ter strokovnih delavcev smo 
v Pineti Novigrad izvedli v času od 25.6. do 2.7.2008.Udele-
žilo se ga je 63 udeležencev v zelo pestri starostni sestavi od 
leta in pol do 74 let. Z njimi sva bili dve strokovni delavki in 

ena vzgojiteljica prostovoljka iz vrst rejniških družin.
V tem času smo z urejanjem skupnega življenja, dejavnostmi 
na plaži, ustvarjalnimi delavnicami, športnimi aktivnostmi, 
družabnimi prireditvami, petjem in plesom usmerjeni v bolj-
še spoznavanje potreb drug drugega, v izkustveno učenje 
zdravega preživljanja prostega časa, razvijanje lastne od-
govornosti in soodgovornosti, enakovrednega sprejemanja 
vsakega, urjenje spretnosti, ki pomagajo pri samouresničitvi 
rejencev in njihovi boljši pripravljenosti za življenje. Priliko 
imamo doživeti družinsko vzdušje in povezanost družinskih 
članov posameznih družin, vsestranski napredek otrok v 
socialno sprejemljivem vedenju, upoštevanju in pomoči drug 
drugemu, prilagajanju skupini, premagovanju strahov pred 
vodo, nastopanjem…Še posebej smo veseli vedenja mladih, 
ki se znajo zabavati brez alkohola in drog, sodelovati in 
upoštevati skupaj sprejeta pravila življenja v koloniji. 
Hvala naši dolgoletni sodelavki rejnici Francki Rožič za 
izjemno angažirano delovanje pri zbiranju donatorskih sred-
stev, prav tako hvala rejnici Ivanki Klopčič in Silvi Ovca. Še 
posebej velja zahvala naši mladi prostovoljki Vesni Prevolnik 
,ki je brezplačno sodelovala v programu kot sovzgojiteljica 
in sovoditeljica večernih prireditev.

Marta Tomec
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Center za socialno delo 
Domžale vabi vse:
• ki so pripravljeni pomagati 

drugim,
• imajo veselje do dela z mla-

dimi,
• z možnostjo sprejemanja 

drugačnosti in
• z nekaj uricami prostega 

časa na teden, da se nam 
kot prostovoljci pridružite v 
projektu 

»UČENJE ZA 
ŽIVLJENJE«!

Projekt je namenjen prete-
žno osnovnošolski populaciji, 
deloma tudi mladostnikom, ki 
potrebujejo:
• pomoč pri učnih težavah,
• psihosocialno pomoč,
• druženje,
• pogovor in
• usmerjanje k pozitivnemu in 

zdravemu načinu preživljanja 
prostega časa.

Pomoč prostovoljca se izvaja 1x 
do 2x tedensko po dve šolski 
uri, na domu družine, ki pomoč 
potrebuje. 
S sodelovanjem v našem projek-
tu prostovoljci pridobijo:
• osebno zadovoljstvo in nove 

izkušnje,
• druženje in možnost sodelo-

vanja na skupinskih srečanjih 
otrok (delavnice, izleti …),

• izobraževanje,
• povrnitev potnih stroškov,
• priznano študijsko prakso 

za študente družboslovnih 
smeri,

• možnost opravljanja obve-
znih izbirnih vsebin za dijake 
in

• reference za iskanje zaposli-
tve.

V kolikor bi se nam v šolskem 
letu 2008/09 želeli pridružiti, 
vas vabimo, da nas pokličete na 
telefonsko številko 01/724 63 
87 ali 01/724 63 70.

Vljudno vabljeni k sodelovanju!

Letos je evropsko leto MEDKULTURNE-
GA DIALOGA. O tem se je veliko pisalo 
v začetku leta. Tudi v Moravških novicah. 
Čas teče naprej, kot je tekel doslej. Na 
vse lepe besede se pozabi.
Evropsko leto je posvečeno predvsem 
dialogu med različnimi kulturami (kr-
ščanstvom – islamom, Romi – Neromi, 
domačini – nedomačini), in ideologijami 
(socializmom – liberalizmom, levičarji – 
desničarji). Vse to izgleda odmaknjeno in 
mislimo, da velja le za tiste tam daleč, ali 
pa vsaj za prepire v našem parlamentu. 
Pa ni res. To velja za nas, prav za vse in  
tudi v naši občini in v našem kraju. In 
tega se nedvomno vsi tudi zavedamo.
Gre namreč za dialog – za pogovor med 
dvema ali več osebami (tako piše v zna-
menitem Verbinčevem slovarju tujk).
Kulturen – vzgojen, olikan, spodoben.
Torej gre za kulturen pogovor.
Sociologi vse bolj opozarjajo, da je med 
ljudmi vse preveč napetosti in da ta vse 
bolj narašča. Pravijo, da se ljudje sploh 
ne znamo več pogovarjati, da govori-
mo drug mimo drugega. Nekdo nekaj 
pove, recimo nek problem. In ko začne 
razlagati ta problem in ga utemeljevati, 
njegov sogovornik že razmišlja o svojem 
stališču do problema. Ne posluša go-
vorčevih dokazovanj – argumentov, pač 
pa le čaka (to je še vsaj malo kulturno, 
kajti najraje mu kar vskoči v besedo - na 
televizijskih Trenjih, Vročem stolu in dru-
gih okroglih mizah), da bo sam povedal 
svoje. In nato isto počne govorec, toni 
se zvišajo, besede postajajo vse težje … 
in smo tam. Zakopani za svojimi okopi, 
sovražniki. 
Pa ne bi bilo tega, če bi zmogli toliko 
kulture – potrpežljivosti, da bi poslušali 
sogovornika in poskušali presoditi, ali 
so njegovi dokazi pravilni. Se bojimo, 
da ima prav? In potem odgovoriti, če se 
ne strinjamo, s svojimi dokazi. Vendar z 
dokazi, ne z žaljivkami ali spreminjanjem 
teme.
Nekateri niso zadovoljni z Moravškimi 
novicami, z njihovo vsebino. Med njimi 
sem tudi jaz in sicer zato, ker menim, 
da bi moralo biti naše občinsko glasilo, 
ki ga dobi prav vsaka hiša v občini, ena 
najpomembnejših oblik soupravljanja 
naše občine. Je že res, da smo izvolili 
župana in svetnike in da si ti prizadevajo 
reševati probleme  po svojih sposob-
nostih. Toda vsem nam je jasno, da je 
problemov bistveno več, s tem pa tudi 
nezadovoljstva posameznih skupin ali 

slojev v občini. Prepričan sem, da bi 
morali ljudje, občani, s tistim, kar se jim 
zdi narobe, priti v naš časopis. Napisati, 
kaj mislijo,  da ni dobro in se podpisati. 
In nato se spodobi, da pristojni občinski 
organ ali tisti, ki je za posamezen pro-
blem odgovoren, odgovori. 
Tu pa smo sedaj pri problemu, o kate-
rem sem začel pisati in to je: kulturni 
dialog.
Precej ljudi v občini me je že ustavilo  in 
povedalo svoje probleme. Ko pa rečem: 
dajte, napišite to v Moravške Novice, 
je reakcija res huda. Kaj mislite, da se 
bom dajal v zobe? Ali ne vidite, kako vas 
popljuvajo? In podobno. 
O tem sem že dvakrat začel pogovor v 
uredništvu, pa je bil, žal tudi tu rezultat 
isti.
Nihče si ne upa kaj kritičnega napisati 
(morda bi bilo potrebno malo več napi-
sati o tem, kaj to pomeni kritika) v svoje 
Moravške novice. Prepričan sem, da to 
ni v redu.
Seveda razlog, ki ga vsi navajajo drži: 
ne znamo se pogovarjati. Nekdo nekaj 
napiše, drugi, ki mu to ni všeč, pa najprej 
pove vse, kar ve slabega o temu, ki se 
je upal napisati problem in to je potem 
odgovor. Prav nič pa o problemu. Vse to 
sem doživel tudi sam in še se dogaja.
Ali ne bi morda poskusili in se pogovar-
jali - odpisovali  kulturno, s spoštovanjem 
do nasprotnika. Nasprotnik ni sovražnik, 
ki ga je treba uničiti, je človek kot jaz, le 
da ima drugačno mnenje kot jaz. In če 
se z njegovimi dokazovanji ne strinjam, 
mu povem – napišem svoje dokaze in le 
to. Njega osebno in vse drugo o njem pa 
pustim pri miru. Ta problem so poznali 
že stari Rimljani in so tako imeli rek: ad 
rem, Nnon ad personam – (govori) o 
stvari, ne o osebi.
Res bi bilo prav, da v Moravških novicah 
ne pišemo le o tem, kako je ta skupina 
občanov naredila lep izlet, ali sestanek 
in so se imeli lepo in so jedli in pili in 
plesali in kako je druga skupina sprejela 
dober program, ki ga bo gotovo dobro 
izvajala i.p. Pač pa sporočajmo tudi pe-
reče probleme, zadeve, ki nas motijo, ali 
za katere bi radi, da se izvajajo. Napiši-
mo in se poskušajmo obnašati v duhu 
letošnjega leta: da bo naše pisanje in 
seveda  enako tudi pričakovani odgovor 
ali polemika, kulturno, spoštljivo, da bo: 
kulturni dialog.

Janez Virk

(Med)kulturni dialog – za domačo rabo

Razmišljanje
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CENTER ZA SOCIALNO 
DELO DOMŽALE
Ljubljanska 70, 1230  Domžale

OBVESTILO O ŠTIPENDIJAH

Na podlagi Zakona o štipendiranju (ZŠtip), (Uradni list 
RS, št. 59/2007 in 63/2007-popr.) Center za socialno 
delo Domžale obvešča vse dijake, dijakinje, študente 
in študentke, da je ob uveljavitvi zakona prišlo do ne-
katerih sprememb. 

Ministrstvo za delo, družino in socialne zadeve bo 
na svoji spletni strani, na državnem portalu e-uprava 
in v sredstvih javnega obveščanja objavilo javni poziv 
kandidatom za državno štipendijo za šolsko, oziro-
ma študijsko leto 2008/2009 v začetku meseca 
septembra. 
V javnem pozivu bodo navedeni pogoji, način vložitve 
vloge, dokumentacija, ki jo mora kandidat predložiti 
in vloga sama. 

Vlogo za dodelitev državne štipendije kandidati vlo-
žijo na Centru za socialno delo Domžale, Ljubljanska 
70 Domžale, vlogo za Zoisovo štipendijo pa kandidati 
vložijo na Javni sklad Republike Slovenije za razvoj 
kadrov in štipendij (www.sklad-kadri.si).

Po javnem razpisu lahko pokličete na CSD Domžale. 
tel št. 01 724 63 98.

DIREKTOR
REBOLJ PETER univ.dipl.soc.ped.

2. tradicionalni nogometni 
turnir ob Rači

V mesecu juliju je potekal 2. nogometni turnir za pokal 
Krašc.
Tekmovanje je potekalo ob lepem, vročem sončnem 
vremenu.
Na podlagi pred prijav je tekmovalo  7 ekip, ki so prihajale 
iz različnih  občin. Odigranih je bilo 19 tekem po turnirskem 
sistemu.

Rezultati:  1. mesto Kalifornija
  2. mesto FC 2005
  3. mesto PGD Krašce
Vse ekipe so dobile pokale in zahvalo za udeležbo.
Po slavnostni podelitvi pokalov iz rok župana je sledilo 
druženje nastopajočih športnikov. 

Organizator turnirja Cerar Rok se zahvaljujem vsem 
sponzorjem in gasilcem iz  PGD Krašc, ki so omogočil in 
pomagali pri izvedbi turnirja.
Športni pozdrav in na svidenje na 3. turnirju v letu 2009.

Cerar Rok, organizator

Odbojka za dekleta in žene
Na moravški osnovni šoli je odbojka eden najbolj prilju-
bljenih športov, pri tem pa so še posebej dekleta kar precej 
uspešna v tekmovanjih z drugimi osnovnimi šolami. Žal pa 
se možnost igranja odbojke za dekleta v Moravčah zaključi s 
koncem osnovne šole. Dekleta so že večkrat izrazile pobudo, 
da bi rade igrale odbojko rekreativno, a jih moravški špor-
tni pristojneži ne slišijo. Rekreacija je v moravški osnovni 
šoli organizirana le za moški spol, da bi se pa dekleta 
samoorganizirala, je pa malce preveč zahtevno. Zato se 
je za to, organizacijo, poskusno odločila, v okviru svojih 
pristojnosti in dolžnosti, izhajajočih iz Zakona o športu, 
občina Moravče, ki:

razpisuje
rekreacijsko igranje ODBOJKE – za dekleta in žene, ki bo, 
začenši s 1. oktobrom 2008 dvakrat tedensko v večernem 
času v osnovni šoli Moravče, do konca aprila 2009. Vadba 
bo vodena.
Vabljena so vsa dekleta in žene, ki so končale osnovno šolo. 
Gornja starostna meja ni omejena. V kolikor bo število pri-
javljenih večje, se bo organiziralo dve ali več skupin.
Prijave se zbirajo pisno, telefonsko ali po e-mailu na naslov: 
obcina.moravce@siol.net in sicer do 25. septembra 2008.

Mladi nogometaši – pridite
Nogometni klub Termit Moravče si čedalje bolj prizadeva, 
da bi pritegnil v svoje vrste mladino. To mu sicer še kar 
uspeva, vendar z doseženim še niso zadovoljni. Zadovoljni 
so, da ima za vadbo nogometa posluh tudi osnovna šola, 
saj ima za to organiziranih kar nekaj dobro obiskanih krož-
kov – interesnih dejavnosti. Vendar pravijo v klubu, da se 
morajo mladi slej ko prej seznaniti z velikim nogometom, 
kar pa je v Moravčah možne le v NK Termit Moravče. Zato 
vabijo mlade v starosti od 8 do 14 let, da se prijavijo za 
vadbo nogometa v njihov klub. Prijaviti se je možno od 1. 
septembra 2008 naprej vsak dan na nogometnem igrišču 
Moravče. Še posebej so povabljeni starši, da prijavijo svoje 
otroke v resno in nadzorovano vadbo in se po možnosti kdaj 
pa kdaj tudi udeležijo treningov. www.moravce. si

Šport
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Oglasi

Smo poslovno uspešno veliko podjetje iz skupine Mayr Melnhof  Karton Gmbh, ki je največji proizvajalec 
premaznih kartonov iz vračljivega papirja tako na evropskem kot na svetovnem trgu. Podjetje ima 88 
letno tradicijo proizvodnje kartona na Količevem. Ker želimo našo uspešno pot nadaljevati skupaj z Vami, 
nudimo:

zaposlitev na nedoločen čas.
Iščemo več novih sodelavcev z različnimi strokovnimi profili s poklicem ali brez, za priučitev v 
papirniško stroko ali spremljajoče dejavnosti.

Prav posebej vabimo k sodelovanju delavce za štiriizmensko delo:
Vodja strojev za razrez kartona, z letno bruto plačo od 14.000 do 19.500 EUR• 
Voznike viličarjev v notranjem transportu, z letno bruto plačo od 14.500 do 17.300 EUR.• 

Poleg zgoraj navedenega sodelavcem zagotavljamo tudi naslednje:
+do 15% individualne stimulacije,• 
+poseben dodatek za stalnost,• 
+2,8% bruto plače za drugi pokojninski steber,• 
+100% povračila stroškov prevoza,• 
+5,5 EUR/dan za prehrano.• 

Izhodiščna zaposlitev na zgoraj navedenih mestih omogoča razvoj in napredovanje na še zahtevnejša delovna 
mesta v vseh fazah tehnološkega postopka. V ta namen nudimo usposabljanja in izobraževanja ob delu ali 
iz dela ter ustrezne štipendije za šolanje v razne poklice pri nadaljnjem vključevanju v papirniško dejavnost.

Podjetje preko razvite sindikalne dejavnosti zaposlenim omogoča aktivno preživljanje prostega časa in 
preventivni oddih ter stalno spremljanje zdravstvenega stanja vseh zaposlenih.

Delovno razmerje sklepamo za nedoločen čas z eno do tro – mesečnim poizkusnim delom.

Vse zainteresirane, ki vidijo svoj bodoči ali nadaljnji poklicni izziv v zanimivi papirniški dejavnosti, prosimo, da 
pošljejo prošnjo na naš naslov KOLIČEVO KARTON d.o.o. Papirniška 1, 1230 Domžale, s pripisom kadrovska 
služba.

Za dodatna pojasnila smo vam na razpolago na telefonu 01 72 90 541.

22 Novice iz Moravške doline



V spomin

V SPOMIN

40 let je minilo odkar nas je zapustila naša

MICI VRHOVEC.
Toplo sonce je sijalo nad Moravško dolino, a temni 
oblaki so se zgrnili nad Limbarsko goro. Prekmalu je 
ugasnilo plemenito srce naše drage Mici, plemenite 
žene, dobre mamice, sestre. Žalost je zakrila domače, 

sorodnike, vse, ki smo jo imeli radi.

Hvala vsem, ki postojite ob njenem grobu in ji prižigate svečke.

Angelca Vodnik

www.moravce. si

ZAHVALA
V 68. letu nas je zapustil naš dragi mož, oče, stari 

oče, brat in stric

FRANC KUNAVER
po domače Mlinarjev France iz Serjuč.

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znan-
cem, ki ste ga spremljali z molitvijo v času njegove bolezni. Hvala za 
izrečena sožalja, podarjene sveče, darove za sv. mašo in cerkev ter vsem, 
ki ste ga spremljali na njegovi zadnji poti. Zahvaljujemo se dr. Dežmanu, 
patronažni sestri Martini Lazar, osebju Onkološkega inštituta, g. župniku 
Viktorju Primožiču, g. Miru Šlibarju, patru Jožetu Urbanija, Lovski družini 
Moravče in rogistom, govorniku g. Romanu Capudru, pogrebni službi Vr-
bančič, pevcem Komornega zbora Limbar in mešanemu pevskemu zboru 

župnije Moravče ter g. Juretu Močilnikarju za zaigrano skladbo.

Hvala vsem, ki ga ohranjate v lepem spominu.

Vsi njegovi

Vsi bomo enkrat zaspali,
v miru počivali vsi,
delo za vselej končali,
v hišo očetovo šli.

V SPOMIN
V mesecu avgustu je minilo leto dni, od kar smo se 

poslovili od našega dragega ata

MILANA KOKALJA, 
starejšega iz Moravč.

Hvala vsem, ki se ga spominjate in ga ohranjate v lepem spominu.

Vsi njegovi

Človek za vedno odide šele takrat,
ko ga pozabijo živeči.

V SPOMIN
19. avgusta je minilo leto dni, odkar nas je zapustil 

naš dragi mož, ata, ded, praded in stric

SILVESTER URANKAR
iz Gabrja pod Limbarsko goro.

Hvala vsem, ki se ga spominjate, postojite ob njegovem grobu in mu 
prižigate sveče.

Vsi njegovi

Ko pošle so ti moči,
zaprl trudne si oči
in čeprav spokojno spiš,
z nami še naprej živiš.

V SPOMIN
4. septembra bo minilo žalostno leto, odkar nas je 

zapustil naš dobri mož, oče in dedek 

JANEZ AVBELJ
iz Zg. Koseze 12, Moravče.

Hvala vsem, ki se ga spominjate, postojite ob njegovem grobu 
in mu prižigate sveče.

Vsi njegovi.

Srce tvoje več ne bije,
bolečine ne trpiš,
nam pa žalost srca trga,
solza lije iz oči.
Doma je prazen in otožen,
ker te več med nami ni.

Sprememba javnega poziva LAS Srce 
Slovenije za nabor projektov za LAS 
za leti 2008 in 2009

Zainteresirane prijavitelje obveščamo o spremembi 
javnega poziva za oddajo prijave projektnih predlogov 
za izvajanje Razvojne strategije LAS Srce Slovenije za 
leti 2008 in 2009 v dveh točkah:
- lokalne skupnosti niso upravičene do prijave na 

javni poziv;
- rok za prijavo projektnih predlogov za leto 2009 se 

podaljša do 30.9.2008 ob 12. uri. 

Ostale določbe javnega poziva ostajajo nespremenje-
ne. Celotni razpis je objavljen na www.razvoj.si. 

Razpisana sredstva za NVO-je
Ponovno je objavljen 2. razpis Sklada NVO v Slove-
niji, na katerega se lahko prijavijo s svojimi projekti, 
visokimi do 50.000 EUR, društva in druge nevladne 
organizacije. Maksimalna višina donacije pa do 90% 
celotnih upravičenih stroškov projekta. Sklad podpira 
»mehke« dejavnosti »ljudje za ljudi«. Rok za prijavo je 
2. oktober 2008.

Društva z območja Moravč, ki se želijo bolj aktivno 
vključiti v razvoj okolja ter morda celo zaposliti osebo 
na projektu, vabimo, da razmislijo o prijavi. Razpis je 
zelo zanimiv, saj dopušča glede na tematiko veliko 
raznovrstnost projektov. Razpisna dokumentacija 
je na voljo na www.rec-lj.si. Za pomoč pri snovanju 
projektne ideje se lahko obrnete tudi na Center za 
razvoj Litija. 
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Oglasi

Slamnikarska 1a, 1230 Domžale
pri stanovanjskem objektu KRIZANT (bivši Toko) 

oz. za kitajsko restavracijo v Domžalah

  Prijave sprejemamo na:
 031/209-501 

Tečaj CPP 15.09 in 13.10
Tečaj za traktoriste začetek oktobra

Trgovine

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina
Ribče 10, 1281 Kresnice
GSM 041/696-433
jerina.edvard.sp@siol.net

                     VSAKIH 14 DNI NOV  
   ASORTIMAN AKCIJSKIH IZDELKOV 
                     » CENE POD LUPO « 

Franšizne trgovine Mercator

                                            ŠAMPON   NSEK. PIPS     PAPIR TOAL.    DET.DASH   STIL 2L    PIJ.ACE 1,5L      SIRUP 1L         COCA COLA,  
     H&S 200ml   300ml            PAPIR TOAL.           3L           POMAR.  ZEL. AJ RAD.   PINGO               FANTA 1,5L 
      2,29 EUR   2,95 EUR              1,59 EUR       7,79 EUR    0,48 EUR     0,79 EUR         1,86 EUR              1,09 EUR 

                           
      SIR EDAMEC  JOG.LAHKI      SLAD.PLANICA   VEGETA 500g   OKOLINO    NAM.KREM.       PISTACIJA 
      MERCATOR    500g LJUB.ML.  1L LJUB.ML.        PODRAVKA.    1KG PODR.    NUTELLA 750g   200g MERC.     
      4,99 EUR/kg     0,79 EUR/kg         2,89 EUR              3,59 EUR      6,99 EUR          4,40 EUR    1,79 EUR 

Občinski odbor SLS Moravče vabi vse svoje člane 
in simpatizerje stranke na tradicionalno družabno 
srečanje – TABOR SLS, ki bo v nedeljo, 14. septem-
bra, v Celju. Za organizirano udeležbo s prevozom 
se lahko prijavite na tel: 01 7231 099 ali GSM 041 
781 495. Vabljeni!
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